
DOVEDINDCUVÂNTUL SĂU

 Să ne aplecăm capetele doar un moment. Dragă Tată
din Ceruri, suntem recunoscători că suntem aici în seara

aceasta. Noi, noi suntem recunoscători pentru că ştim că
Prezenţa Ta este aici cu noi. Acum ne rugăm ca Tu să te îngrijeşti
de fiecare din noi, după nevoile noastre. Cerem acest lucru în
Numele lui Isus. Amin. (Aşezaţi-vă.)

Chiar mă face să mă simt bine că aceste microfoane
funcţionează. Mi-a părut aşa de rău că am cam încurcat asta ieri,
Mesajul care mi-am dorit atât de mult să îl primiţi.
2 Şi am vrut să fiţi siguri că aţi înţeles lucrul acela. Este ancora
care o avem. Noi nu suntem ancoraţi de o biserică. Suntem
ancoraţi în Cristos, vedeţi. El este acea Cale unică. El este unicul
loc de siguranţă, unicul loc în care Dumnezeu şi-a pus vreodată
Numele Lui. Şi Dumnezeu a spus că El se va întâlni cu oamenii în
locul pe care El l-a ales ca să Îşi pună Numele; nu în orice poartă,
ci în poarta pe care El a ales-o. Şi în acel loc El se va întâlni cu
oamenii, şi numai acolo. Şi aflăm că Dumnezeu niciodată nu şi-
a pus Numele în niciun alt loc decât în Fiul Său, Isus Cristos, aşa
cum fiul preia întotdeauna numele tatălui.

Şi acum voi spuneţi, „Păi, la ce se referă asta astăzi? Fiecare
spune, ‚Eu sunt în Isus.’”
3 El este Cuvântul. Căci, „La început era Cuvântul, şi Cuvântul
era cu Dumnezeu, şi Cuvântul era Dumnezeu. Cuvântul s-a făcut
trup şi a locuit printre noi.” Iarăşi, este scris şi în Apocalipsa
capitolul 19, când L-am văzut venind, Mireasa şi Mirele, Haina
Lui înmuiată în Sânge, „Numele Lui a fost numit ‚Cuvântul lui
Dumnezeu.’” El este Cuvântul lui Dumnezeu.
4 Şi, asta-i, El este puterea de însufleţire. El este, Duhul Sfânt
este acea, dinamica care vine în mecanică, Cuvintele, care Îl
fac viu. Şi toate acestea trebuie să lucreze împreună, sau pur şi
simplu nu va funcţiona. Trebuie să fie întreaga Biblie, întregul
Cristos, Evanghelia deplină.
5 Vreau să spun, referitor la acea conferinţă care am urmărit-
o la televizor seara trecută am ştiut că urma să fie difuzată, şi
eu m-am uitat. Vreau să-i comentez pe aceşti fraţi, cei care au
fost în acel grup, aşa măiestrie în a răspunde la acele întrebări!
Şi eu sunt un mare critic, voi ştiţi, oricum, dar acolo chiar nu era
nimic de criticat. A fost în mod absolut veritabil, şi am putut să
fiu de acord cu aceea, sută la sută. [Adunarea aplaudă—Ed.] Vă
mulţumesc. Amin. Acele răspunsuri au fost clare. Cu siguranţă
am apreciat asta. Aş fi vrut doar să am o filmare ca să-l arăt în
biserica mea de acasă. A fost foarte frumos.
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6 Şi sunt aşa demulţumitor să ştiu că—căDumnezeu a împărţit
în celelalte tărâmuri, pe lângă grupul nostru Penticostal, şi
adună oameni, acele seminţe ale lui Dumnezeu, care au stat acolo
afară în toţi aceşti ani, aşteptând ca Lumina să strălucească
peste ei.
7 Şi ne dă şi un avertisment, prieteni, să ştim că Isus a spus,
„Când această fecioară adormită a început să vină înăuntru să
cumpere Untdelemn, asta a fost când venea Mirele.” Deci putem
vedea prin asta, când îi vedem pe Episcopalieni, Prezbiterieni,
Metodişti, Baptişti, Luterani, că vin înăuntru să primească
Untdelemnul, atunci acela era ceasul în care a venit Mirele. Să
reţinem asta.
8 Niciodată nu a spus Billy, fiul meu, aşa cum mi-a spus doar
cu câteva momente în urmă. A spus, „Tata, eu nu-ţi spun ce să
faci. Nu vreau să te conving cu nimic, dar,” a zis, „tata, orice
ai face, foloseşte tot timpul tău pentru acei oameni bolnavi.” A
spus, „Nu ammai văzut niciodată aşa de mulţi bolnavi!” A spus,
„Am împărţit două sute de cartonaşe doar într-o clipă sau două.”
A spus, „Sunt aşa demulţi bolnavi!” El foarte rar îmi spune asta.
9 Şi atunci am venit în această seară cu nişte notiţe mici scrise
aici, şi câteva comentarii referitoare la judecata care urmează să
vină, şi ştiind că ne aflăm aici în seara aceasta chiar cu mânia
lui Dumnezeu care se zgâlţâie sub noi, şi curând va lovi cu
furie. Şi ştiind că mânia lui Dumnezeu este în aşteptare; chiar
în momentul în care se va spune, se va termina, pentru milioane.
Şi ştiind asta în inima mea, şi ştiind că este aşa! Şi apoi vedem
aşa de mulţi bolnavi, că împing şi trag.
10 Şi m-am gândit, „În seara asta, cei mai mulţi dintre ei
sunt Creştini.” Şi daţi-mi voie să spun la aceştia, voi fiii lui
Dumnezeu. Orice faceţi, să renunţaţi la orice altceva. Voi slujiţi-
l pe Dumnezeu, zi şi noapte, cu toată inima. Voi, puteţi simţi
că ceva este greşit. Vă daţi seama de asta în timp ce mergeţi
pe străzi, voi chiar…şi oriunde mergeţi. Voi ştiţi, dacă sunteţi
duhovniceşti; şi eu ştiu că sunteţi.
11 Şi stăteam de vorbă cu un om, Fratele Stromei. Nu ştiu
dacă Tony este aici, sau nu. El, el era…[Un frate spune, „Tony
Salameh?”—Ed.] Tony Salameh, Salameh, Salameh? Nu. Am
confundat cu acel Tony. [Un frate spune ceva.] Nu, nu acel Tony.
Acesta este Tony din—din—din Tucson. Care este numele lui?
[Altcineva spune, „Stromei.”] Stromei! Ştiu că este Salameh,
Stromei, sau ceva de genul. Le spun pe toate…
12 În magazinul lui, zilele trecute, a intrat un om, a fost foarte
izbitor, el a spus ceva care mi-a trezit o amintire, când eu…
ultima dată când am fost în—în India.
13 Unde, eu cred că Domnul ne-a dat cea mai mare mulţime pe
care noi am avut-o vreodată, a fost în Bombay. Noi nici măcar
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nu reuşeam să găsim locuri unde să-i punem, zeci de mii şi mii
de oameni.
14 Şi chiar înainte să ajungem acolo, era un ziar tradus. Ei bine,
era, India este o ţară bilingvă, era—era ziarul Englez. Şi spunea,
„Ei bine, cutremurele trebuie să se fi terminat, păsările zboară
înapoi la casele lor în cuiburile lor.”
15 Cu câteva zile înainte a venit cutremurul, care a dărâmat
gardurile şi alte lucruri. Păsărelele caută adăposturi în pietre,
şi îşi construiesc cuiburile; şi după-amiaza sau în mijlocul zilei,
când soarele este foarte fierbinte, toate animalele stau în jurul
acelor ziduri de piatră, ca să stea la umbră. Şi timp de două zile,
păsările au stat afară în pomi, nu au vrut să vină la cuiburile
lor; şi două zile, animalele, oile şi vitele, nu se apropiau după-
amiaza, sau nu stăteau în apropierea acelor ziduri. Ele—ele
stăteau afară în câmp şi se propteau una de alta, ca să îşi facă
umbră.
16 Apoi dintr-o dată, un cutremur, care a zguduit zidurile şi a
dărâmat clădirile. Şi, vedeţi, dacă acele păsărele ar fi fost acolo,
ar fi pierit. Dacă vitele ar fi stat acolo dedesubt, şi oile, ar fi
pierit. Dumnezeu avertizează natura!
17 Cu câteva zile în urmă, în magazinul Fratelui Tony, ascultam
pe un om acolo care a spus…Când acest cutremur a avut loc în
Alaska, el pescuia jos în ceea ce noi numimStony Point, înMexic.
Şi a spus, „Păsările nu se hrăneau, şi peştii nu se hrăneau. Era
ceva în neregulă. Şi, dintr-o dată, s-a dezlănţuit cutremurul.”
18 Şi zilele trecute, când s-a întâmplat acela acolo în India, sau
oriunde a fost, el a spus că era iar la pescuit. S-a gândit, „Păi, este
ciudat. Acei peşti se hrănesc cam pe la vremea asta. Nu este nicio
mişcare în apă, pe niciunde. Apa este cât se poate de liniştită,
momentul perfect pentru peşti ca să se hrănească, dar ei nu se
hrăneau. Şi toate păsările care de obicei sunt acolo, pescăruşii,
care prind aceşti peşti şi aşa mai departe, toţi se plimbau pe mal,
ghemuiţi unul în altul. În câteva momente, muşchii marini de pe
fundul mării au început să vină în sus aşa, un cutremur avusese
loc pe partea cealaltă a pământului.” Vedeţi, acei peşti au ştiut
că acolo era ceva în neregulă, ceva era gata să se întâmple. Acele
păsări ştiau acelaşi lucru.
19 Cu siguranţă, dacă Dumnezeu dă unui peşte şi unei păsări
discernământ, cu cât mai mult ar trebui El să dea la ai Lui—la
copiii Lui! Noi ştim că suntem la timpul sfârşitului, şi judecata
aşteaptă, aşa că să fim cu adevărat reverenţi. Fugiţi la Dumnezeu
cu toată inima! „O Capernaume, tu care eşti înălţat până la cer,
vei fi coborât în locuinţa morţilor,” şi astăzi ea zace sub albia
apelor. Amintiţi-vă doar, şi rugaţi-vă.
20 Acum, în seara aceasta, vreau să citesc într-un loc aici în
Scriptură, doar pentru câteva momente. Ne vom ruga pentru
bolnavi. Billy a spus că a împărţit o grămadă de cartonaşe de
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rugăciune. Şi a dat câteva ieri, şi nu am ajuns la nici unul dintre
ei seara trecută. Şi mă gândeam, când Duhul Sfânt a venit…
Acesta este doar…Nu-L poţi face să funcţioneze. Este chiar
ca un mic levier, tu te tragi într-un angrenaj. Tu eşti cel care
face ca Duhul Sfânt să acţioneze, nu eu. Tu însuţi faci asta.
Astfel eu, seara trecută, am observat chiar în discernământ, că
nu funcţiona prea bine cu oamenii. Ei nu păreau să accepte asta.
Am descoperit asta, aici recent, se pare că, mai mult sau mai
puţin, chiar în timp ce vorbeam, punând mâinile peste bolnavi,
ei înţeleg.
21 Ar trebui să realizăm că în noi a fost dat, noi care credem
pe Isus Cristos şi am fost născuţi din Duhul Lui şi umpluţi
cu acea putere dătătoare de viaţă, acea putere care este în
voi. Prin punerea mâinilor, peste ceilalţi, cum au făcut ucenicii
şi de-a lungul veacului, Aceasta în mod absolut a vindecat
bolnavii, a înviat morţii, a arătat vedenii, prorocii. Şi chiar
acelaşi Duh care a trăit în mijlocul primilor apostoli, trăieşte în
biserică astăzi, lucrează chiar aceleaşi lucruri. Şi cât de repede
putem recunoaşte lucrul acesta! Vedeţi, indiferent de cât de mult
lucrează, voi trebuie să recunoaşteţi asta şi să credeţi asta. Nu vă
va ajuta la nimic, până când nu credeţi. Dar în momentul în care
credeţi, necazurile voastre sunt terminate. Este adevărat.
22 Acum să deschidem în Scriptură. Stăteamacolo afară, câteva
momente în urmă, am notat încă câteva Scripturi, ca să schimb
textul meu pentru această seară. Şi vreau să citesc ceva din
Cuvântul lui Dumnezeu, din Cartea Sfântului Luca, capitolul 8,
începând cu versetul 40. Ascultaţi acum, am să citesc pe larg.

Şi s-a întâmplat, că, la întoarcere, Isus, a fost primit
cu bucurie de mulţime: căci toţi îl aşteptau.
Nu ar fi asta o atitudine bună din partea oamenilor în seara

aceasta?
Şi, iată, că a venit un om, numit Iair, care era fruntaş

al sinagogii: şi el s-a aruncat la picioarele lui Isus, şi l-a
rugat să vină în casa lui:
Pentru că avea o singură copilă, de vreo doisprezece

ani, care trăgea să moară. Dar, pe când se ducea, El era
îmbulzit de noroade.
Şi era o femeie, care de doisprezece ani avea o scurgere

de sânge, care îşi cheltuise toată averea cu doctorii, fără
să o fi putut vindeca vreunul,
Ea s-a apropiat pe dinapoi, şi s-a atins de poala hainei

Lui: şi de îndată scurgerea de sânge s-a oprit.
Şi Isus a zis, Cine s-a atins de Mine? Când toţi

tăgăduiau, Petru şi cei ce erau cu El au zis, Învăţătorule,
noroadele te împresoară, şi te îmbulzesc şi mai întrebi,
Cine s-a atins de mine?
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…Isus a zis, Cineva s-a atins de Mine: căci am simţit
că a ieşit din Mine o putere.
Şi femeia când s-a văzut dată de gol, a venit

tremurând, s-a aruncat jos înaintea lui, şi a spus în faţa
întregului norod, din ce pricină se atinsese de El, şi cum
fusese vindecată numai decât.
Şi El i-a zis, Fiică, fii liniştită: credinţa ta te-amântuit;

du-te în pace.
Şi pe când El…vorbea, acolo a venit unul din casa

fruntaşului sinagogii, zicând-ui, Fiica ta a murit; nu-l
mai supăra pe Învăţător.
Dar Isus când a auzit lucrul acesta, i-a răspuns,

zicând, Nu te teme: crede numai, şi ea va fi tămăduită.
Şi când El a intrat în casă, nu a lăsat pe niciunul să

intre, decât pe Petru,…Iacov, şi Ioan, şi tatăl şi mama
fetei.
Şi toţi plângeau,…şi o boceau: şiEl a zis, Nu plângeţi;

ea nu este moartă, ci doarme.
Şi ei îşi băteau joc de El, căci ştiau că era moartă.
Dar El i-a scos pe toţi afară, şi a apucat-o de mână, şi

a strigat fetiţa zicând, Fetiţo, scoală-te.
Şi duhul ei s-a întors în ea, iar ea s-a sculat numai

decât: şi el a poruncit să-i dea să mănânce.
Şi părinţii ei au fost uimiţi: dar El le-a poruncit să nu

spună nimănui cele întâmplate.
23 Acum să ne rugăm. Dragă Tată Ceresc, aşa cum citim acest
Cuvânt, ştim că este adevăr. Asta s-a întâmplat. Nu este vreo
poveste mitologică ce am citi poate dintr-un ziar sau vreo carte
de ficţiune, ci asta este din Cartea care ştim că este Cuvântul lui
Dumnezeu. Noi credem că s-a întâmplat. Noi credem că acest
Isus care a făcut acest lucru remarcabil, două exemple aici,
despre femeia cu scurgere de sânge, şi copila moartă, noi credem
că El este Fiul lui Dumnezeu, că Dumnezeu L-a înviat din morţi
şi ni L-a prezentat, în seara aceasta, în persoana Duhului Sfânt.
24 Şi noi credem căEl este aici cu noi în seara aceasta. Şi credem
că El este acelaşi ieri, azi şi în veci, îndurările Lui se întind
spre oameni. Şi pe măsură ce oamenii se întind spre El, aceleaşi
rezultate care au fost date în ziua aceea vor fi date în această zi.
Îngăduie din nou, Tată, ca noi să putem avea o ungere proaspătă.
Aşa cum Fratele Shakarian a cerut atât de sincer, mai devreme,
şi a cerut audienţei să creadă, noi cerem din nou în Numele lui
Isus Cristos. Amin.
25 Vreau să vorbesc doar pentru câteva momente, şi va fi doar
câteva momente, pentru că vreau să îi aduc pe acei oameni cu
cartonaşe de rugăciune aici sus şi să mă rog pentru ei. Şi lăsând
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deoparte orice altceva şi doar să ne rugăm pentru bolnavi. Dar
înainte să ne rugăm pentru bolnavi, trebuie să-i aducem pe
oameni în acea atitudine. Este atitudinea cea care întotdeauna
aduce rezultatele. Este atitudinea pe care o ai faţă de Dumnezeu.
26 Iată o femeie care s-a atins de haina Lui, ea a fost vindecată,
cu o scurgere de sânge. Un soldat L-a scuipat în faţă şi I-a pus o
coroană de spini pe cap, şi nu a simţit nicio virtute.
27 Este apropierea voastră. Atitudinea este lucrul necesar. Şi
iată despre ce este vorba în seara aceasta, dragă prietene,
este nevoie de atitudine. Noi suntem, şi credem că suntem, în
Prezenţa lui Isus Cristos, dar este atitudinea voastră care aduce
rezultatele. Mecanica este aici, la fel şi dinamica. Dacă tu poţi
doar să te porneşti, Dumnezeu va face restul.
28 Acum, acest subiect despre care vreau să vorbesc, pentru
câteva momente, este: Dovedind Cuvântul Său. Acum este un
lucru important, când te gândeşti la asta: Dovedind Cuvântul
Său.
29 Acum Dumnezeu este la fel de capabil să-Şi dovedească
Cuvântul, în seara aceasta, aşa cum L-a dovedit întodeauna. Şi
Bibliamai spune, „Dovediţi toate lucrurile. Păstraţi ce este bun.”
30 Acum voi aţi auzit, fără îndoială, aţi auzit vechia zicală,
„Dovedeşte şi voi crede.” Dar asta nu este valabil. De multe ori
am văzutmulte lucruri dovedite, care erau absolut dovedite chiar
ştiinţific, şi totuşi oamenii oricum nu au crezut.
31 Stăteam de vorbă cu un om, aici nu demult. Vorbeam despre
vindecarea Divină. El a spus, „Nu aş crede asta. Nu-mi pasă ce
s-ar întâmpla, câte dovezi ai putea prezenta, eu încă nu cred.”
Păi, desigur, indiferent de ce ai putea face vreodată pentru acel
om, el—el este pierdut. El nu poate crede. Nu există nimic în el,
să creadă.
32 Tocmai am avut o—o mică experienţă aici, cam cu o
săptămână în urmă, după cum ştiţi cu toţii că eu—eu vânez. Şi
când m-am întors de la adunarea mea, am fost la vânătoare de
lei. Şi după ce m-am mutat în Arizona, este frumos, îmi place
să vânez vânat mare, şi îmi place să ies afară în natură şi să o
privesc.
33 Acum, nu sunt un ucigaş. Eu doar vânez. Astfel, mie—mie nu-
mi place să distrug vânatul, eu—eu nu cred că este corect. Cred
că este păcat la fel de mult să omori vânat, când nu-l foloseşti şi
nu-l vei folosi pentru un scop, aşa cum ar fi să ucizi orice altceva.
Eu cred că este greşit. Nu ar trebui să facem asta. Dumnezeu ni
l-a dat pentru hrană şi pentru scopuri, şi noi să nu îl distrugem.
Dar acum ce spune legea că tu poţi lua, în regulă. Doar să nu
risipeşti.
34 Şi eu acolo jos, sezonul este terminat pentru orice altceva.
Leii omoară multe vite. Şi cunosc mulţi fermieri în ţară. Şi de
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fiecare dată când ceva este ucis, păi, ei mă cheamă, când un leu
intră printre oi. Un anumit prieten de-al meu, seara trecută, a
pierdut cam trei mii cinci sute de dolari, într-o singură noapte,
din pricina unui leu care a ucis doar miei. El a intrat, şi, desigur,
ceilalţi lei vor trebui să plătească pentru păcatul lui. Şi astfel eu
am ucis leul, şi acesta era un leu mare, şi lung de nouă picioare,
şi cântărea aproape două sute şi ceva, deci era—era un leu destul
de mare.
35 Şi apoi m-am dus din ţinutul Arizonei, sus în Utah, să vânez.
Şi astfel mi s-a spus că erau oameni acolo sus, că un om cu care
urma să vânez, era un vânător de piei pentru guvern, „Şi, pentru
numele lui Dumnezeu, să nu menţionezi nimic despre religie, în
apropierea lui.” A spus, „El era un ins cu adevărat aspru.”

Şi am spus, ei bine, i-am spus omului cu care trebuia sămerg,
am spus, „Nu voi menţiona.”
36 El a zis, „Nu spune ‚predicator.’ Dacă o faci, nu vei ajunge
niciodată să mergi la vânătoare. El nu te-ar lua.” A zis, „Am
vânat cu el trei zile, şi amdormit cu el în fiecare seară, ammâncat
cu el în fiecare zi, şi el nici măcar nu a spus, ‚Bună dimineaţa.
Ce mai faci? Vrei să mănânci ceva? Spală vasele.’ Nimic!” A zis,
„Acum să nu spui nimic despre asta.”

Am spus, „Nu voi spune un cuvânt.” Astfel eu nu i-am spus
că numă voi ruga, dar eu doar am continuat să-i spun că sunt…
Şi mă rog.
37 Astfel când noi am ajuns acolo sus, omul era un personaj
foarte dur, şi eu nu credeam că el credea în ceva. Şi el doar
ce pierduse un copil cu câteva nopţi înainte de aceea, un copil
născut mort. Aşa că, ne-am dus la vânătoare. Şi a doua zi, omul
cu care vânam i-a spus, a zis că eu merg să vânez peste tot prin
ţară. Şi când celălalt vânător, care era cu mine, a plecat, noi
eram departe în vârful piscurilor; unde tocmai am urmărit un
leu, până când l-am împins în stânci, şi a scăpat. Şi astfel noi
stăteam acolo aşteptând să se întoarcă câinele. Şi acest om mi-
a spus, a zis, „Celălalt vânător, prietenul tău, îmi spune că tu te
duci să vânezi peste tot. Ai mulţi bani?” A zis, „Presupun că nu
este treaba mea.”

Şi am spus, „Nu,” am spus, „nu sunt bani mulţi.” Am spus,
„Eu—eu sunt sponsorizat.”

Şi a zis, „Oh, înţeleg.” A zis, „Păi, eu presupun că iarăşi
nu este treaba mea, dar,” a zis, „eşti cu o firmă care te
sponsorizează?”

O trăgea drept afară din mine. Am promis că nu o voi spune,
vedeţi. Astfel am spus, da, am spus, „Nu, domnule. Eu sunt un
predicator, un misionar.”

El a spus, „Un ce?”
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Am spus, „Misionar.” Şi el doar a stat şi s-a uitat la mine
timp de câteva minute.

Am spus, „Tu ai vreo nădejde pentru Viaţa de apoi? Care este
nădejdea ta?”

El a zis, „Eu sunt un Jack Mormon.”
Şi am spus, „Un ce?”
El a zis, „Un Jack Mormon.”
Am spus, „Ce fel este ăla?”
A zi, „Acela care înjură şi bea cafea, şi fumează ţigări.”
Am spus, „Ei bine, o mărturisire cinstită face bine la suflet.”

38 Şi atunci el a spus—a spus, „Vreau să te întreb ceva.” A
spus, „Mi s-a spus că biserica Mormonă este singura biserică
adevărată care există.” A spus, „Tu crezi asta?”
39 Am spus, „Când este vorba despre biserică, consider că este
la fel de bună ca oricare dintre ele. Eu ştiu numai un singur
Adevăr, şi acela este Isus Cristos.” Am spus, „Eu ştiu că El este
Adevărat.”
40 „Ei bine,” a zis, „am avut un copil născut seara trecută,
născut mort.” A zis, „Mi s-a spus că acest copil, pentru că a fost
născut mort, Dumnezeu niciodată nu a suflat suflare de viaţă în
el, şi eu nu îl voi revedea niciodată.” A zis „Ce părere ai despre
asta?”
41 „Păi,” am spus, „Tu nu-l vei vedea ca un Jack Mormon, cu
siguranţă că nu. Ăsta e un lucru sigur, nu-l vei revedea atâta timp
cât rămâi un Jack Mormon.” Şi el a zis…Ei bine, el mă presa,
aşa că l-am presat şi eu puţin, vedeţi. Aveam—aveam timp să ne
presăm. Astfel el a zis—a zis…Eu am spus, „Care-i treaba?”

El a zis, „Oh, nu ştiu.” Şi a zis, „Păi, tu ce crezi?”
Am spus, „Eu cunosc mulţi buni…”

42 Eu nu am ştiut că el era un Mormon. Şi eu eram un
adevărat…Ştiu, fiind în Utah, era probabilitatea să fie, dar
eu…pentru că cei mai mulţi dintre oamenii de acolo sunt
Mormoni, din apropierea oraşului Salt Lake City. Acesta nu era
Salt Lake City, totuşi. Astfel m-am gândit, „Ei bine, eu am avut
câţiva prieteni Mormoni buni, au fost în rândurile de rugăciune,
oameni minunaţi.”
43 Şi am spus, „Am întâlnit nişte oameni foarte buni care sunt—
sunt Mormoni.” Şi el a zis, păi, a zis…Am spus, „Eu nu cunosc
învăţătura lor despre asta, şi nu aş vrea să spun ceva contrar
învăţăturii lor, pentru că asta eşti tu, şi eu respect asta mult.” Şi
am spus, „Ei bine, şi tu crezi asta?”

El a zis, „Da, domnule, eu cred. Dar,” a zis, „eu nu trăiesc
asta.”
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44 Am spus, „Păi, eu cred că Biblia învaţă că Dumnezeu l-a
cunoscut pe acel copil, cu milioane de ani în urmă, înainte de
întemeierea lumii.” Am zis, „Dumnezeu i-a spus lui Ieremia, ‚Mai
înainte să te fi întocmit în pântecele mamei tale, mai înainte ca
să fi ieşit tu din pântece, Eu te-am cunoscut, te-am sfinţit, şi te-
am rânduit un profet al neamurilor.’” Am spus, „Iată cât ştia El
despre asta, vezi.”

El a zis, „Ei bine,” a zis, „mulţumesc.”
45 A început să coboare dealul. Şi apoi el s-a întâlnit cu celălalt
ins, şi a spus, „De ce nu mi-ai spus că tipul acela era un
predicator?” Şi astfel noi…A vorbit cu el un pic şi a început
să-i spună despre adunări.
46 Acum, Mormonii cred în prorocie. Eu nu…s-ar putea să nu
fie vreunul aici, dar ei—dar ei cred în—în prorocie. Dar, astfel,
poate m-a luat gura pe dinainte, dar eu…Da. Da. Dar, oricum,
ei cred.

Şi el a zis, s-a întors la mine şi a zis, „Eu înţeleg că tu eşti un
profet.”

Am spus, „Nu, domnule.” Am spus, „Eu…Domnul mi-a
arătat câteva lucruri care se vor întâmpla.”
47 Şi a plecat, imediat, a zis, „Hai să mergem.” Şi s-a urcat în
maşina lui, şi a coborât la…orăşelul lui unde locuia. În câteva
momente, a dispărut. Noi pregăteam câinii, să mergem din nou
la vânătoare imediat după prânz. Şi când făceam asta, păi, el a
plecat cu maşina.
48 În câteva momente, un tânăr cu înfăţişare plăcută s-a întors,
cam în vârstă de şaptesprezece ani, un adevărat domn Creştin cu
înfăţişare sfântă. A spus, „Acesta este fratele meu.” A spus, „El
nu este un Jack Mormon. El este un adevărat Mormon.”

Am spus, „Ce mai faci, fiule?”
Şi el a spus, „Înţeleg, din ce îmi spune fratele meu, că tu eşti

un profet.”
Am spus, „Nu, domnule.” Am spus, „Nu este că eu sunt

un profet.” Am spus, „Domnul mi-a arătat lucruri care se
împlinesc.”
49 El a zis, „Eu am făcut o injecţie în braţ chiar acum, ar trebui
să fiu pe masa de operaţie.” A zis, „Dar fratele meu mi-a spus
asta. Şi am spus, ‚Dacă este aşa, nu am nevoie de operaţie.’” Mă
privea direct în ochi, o privire cinstită, adevărată, sinceră, a spus,
„Pune-ţi mâinile peste mine. Dacă aceste lucruri sunt aşa, eu nu
voi avea nevoie de operaţie.” S-a întors acasă bine.
50 Acest frate, prieten Creştin al meu, vâna cu mine, din
Phoenix. Mi-a spus, a zis…Unii dintre aceşti băieţi sunt chiar
aici acum. Ştiu că unul dintre ei este prezent aici. Ne-am dus
acasă. El a spus, „Frate Branham, dacă Domnul ţi-ar arăta o
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vedenie şi te-ar lăsa să le spui acelor Mormoni exact ce urmează
să se întâmple, asta îi va convinge, pentru că ei asta aşteaptă.”
51 Astfel, m-am rugat şi m-am rugat. Şi pe drum meu înapoi
spre casă, eu ajungeam, următoarea luni, duminică, pe la ora
zece, stăteam în cameră, după biserica din dimineaţa aceea, şi
priveam afară.
52 Şi am văzut lanterne sclipind, sau un fel de lumină sclipind.
Şi am văzut un leu care era într-un pom, şi—şi el era prea mic
pentru mine ca să trag. Nu l-am vrut. Şi acolo era altcineva care
l-a împuşcat, şi, când ei au făcut-o, l-au împuşcat cu o puşcă prea
mare. A spulberat leul. Nu mi-a plăcut felul cum s-a procedat.
53 Când am ajuns sus la Phoenix, i-am spus asta Fratelui
Dawson, şi Fratelui Mosley. Ştiu că el este aici. L-am văzut zilele
trecute, aici pe undeva. Şi el mergea cu mine, el şi soţia lui. Şi am
spus, „Urmăriţi şi vedeţi, asta-i AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Se
va întâmpla în acest fel.”
54 Am aşteptat nopţi, patru sau cinci nopţi, am vânat, sau zile.
Rareori fugăreşti un leu în pom pe timp de noapte. S-a întâmplat
să fie, în drum spre casă, că au dat drumul la câini, acest vânător,
acest băiat Mormon. Şi leul a descoperit o urmă, sau câinele a
descoperit urma leului, mai degrabă, şi l-a fugărit sus într-un
pom. Şi la ora zece seara au venit, ne-au dat jos din pat. Ne-am
dus acolo, şi acolo era acelaşi leu în pom. La lumina lanternelor,
Fratele Mosley l-a împuşcat cu un calibru de aproximativ .44,
părea că a spulberat leul în două. Şi iată-l acolo, exact aşa cum
a fost spus.

A doua zi, l-am întâlnit pe paznicul şef de vânătoare al
statului, un alt Jack Mormon. I-am luat pe acei băieţi împreună
şi i-am condus înapoi acasă la Cristos.

Vă spun, El este acelaşi ieri, azi şi în veci. Dumnezeu
dovedeşte că Cuvântul Său este aşa.

Aţi auzit oamenii spunând, „Să vezi ca să crezi.” Asta nu este
întru totul adevărat. Mulţi oameni văd şi totuşi nu cred.
55 În zilele în care Isus a fost pe pământ, de ce nu L-au
recunoscut ei, că El era acel Cuvânt al lui Dumnezeu manifestat?
De ce nu şi-au dat seama oamenii că Moise a spus, „Domnul
Dumnezeul vostru vă va ridica un profet ca mine”? Şi El a
împlinit fiecare Cuvânt pe care Biblia a spus că-L va face, dar
ei nu l-au crezut.
56 Dar Dumnezeu, în fiecare epocă, a dovedit că Cuvântul Lui
este adevărat. El întotdeauna Îşi dovedeşte Cuvântul. Apoi se
spune uneori, că, „Să vezi ca să crezi.” Nu este aşa. Dar noi ştim
căDumnezeu continuă drept înainte să dovedească Cuvântul Lui
în fiecare epocă.
57 Noi ştim că El a dovedit asta lui Adam şi Eva, că atunci când
El a spus, „În ziua în care veţi mânca din el, în ziua aceea veţi
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muri negreşit.” Trebuie să admitem asta, că este adevărul. Noi
credem asta, pentru că El ne-a dovedit acest lucru şi ştim că este
adevărul.
58 Acum vom lua doar câteva locuri în care Dumnezeu Şi-a
dovedit Cuvântul. Să luăm, de exemplu, în zilele lui—lui Noe.
Dumnezeu i-a spus lui Noe un mesaj care cu siguranţă era
neştiinţific şi de necrezut. Nimeni nu ar fi putut crede. Nu
plouase niciodată pe pământ. Neştiinţific!
59 Poate că ei erau într-o epocă ştiinţifică mai avansată atunci
decât suntem noi acum, pentru că ei au construit piramide şi
sfincşi, şi aşa mai departe, în acele vremuri, care noi nu putem
să le construim acum. Aveau cunoştinţe despre o putere, un fel
de putere mecanică, poate atomică sau ceva de genul, ca ei să
poată ridica acei bolovani mari, lucru care noi nu l-am putea
face astăzi. Dar ei au realizat lucruri mari ştiinţifice. Aveau ceva
cu ce puteau îmbălsăma un trup, să-l facă să arate natural sute
de ani. Noi am pierdut acea artă.
60 Isus a spus, „Cum a fost în zilele lui Noe, aidoma va fi şi la
venirea Fiului omului.” Şi ştim că noi urmează să intrăm într-o
altă mare epocă ştiinţifică.
61 Şi acum mesajul care îl avea Noe era foarte mult contrar
credinţei din ziua aceea, în biserică, şi era şi foarte mult contrar
cercetărilor ştiinţifice. DarDumnezeu a dovedit că Cuvântul Său
era adevărul. Dumnezeu a dovedit că ceea ce a spus acel profet
era adevărul.
62 Şi mai luăm încă unul doar pentru un moment. Abraham
era un alt profet al Domnului, la care a venit Cuvântul. Şi i-a
spus când era în vârstă de şaptezeci şi cinci de ani, şi Sarah era
în vârstă de şaizeci şi cinci de ani, că urma să aibă un fiu cu
Sarah. Acum, asta era chiar un şoc pentru un necredincios. Vă
puteţi imagina, astăzi, să se întâmple un astfel de lucru chiar şi
în această zi, cu toate realizările noastre ştiinţifice, şi toţi aceşti
copilaşi concepuţi în eprubete despre care se vorbeşte, şi aşa mai
departe? Şi această bătrână, acum în vârstă de şaizeci şi cinci
de ani, şi un bătrân de şaptezeci şi cinci de ani, dar Cuvântul
Domnului a venit la Abraham şi i-a spus că trebuie să se întâmple
acest lucru. Şi Abraham L-a crezut pe Dumnezeu. Acum, nu
contează cât de mult a vorbit Dumnezeu, şi cât de adevărat
era, Abraham a trebuit să creadă ce a spus Dumnezeu, ca să fie
aşa. Acum observaţi cum a fost omul acela pus la încercare, cu
mărturia lui, că el credea.
63 Acelaşi om care a făcut acea mărturisire, că el Îl credea
pe Dumnezeu, este o persoană ca şi tine, prezent aici în seara
aceasta. Noi încă îl credem pe Dumnezeu. Noi trebuie să credem
că Cuvântul Lui este Adevărul. Şi El îl va dovedi, că este
Adevărul, dacă noi doar îl vom crede.
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64 Acum observaţi ce obstacole a avut Abraham. Primul lucru
era vârsta lui, şaptezeci şi cinci de ani, şi Sarah avea şaizeci şi
cinci. Ea trecuse de mult de schimbarea vieţii, menopauza. Fără
îndoială că se terminase, cu mulţi ani înainte. El a trăit cu ea ca
şi cu o soţie. Era sora lui vitregă, probabil că a luat-o când era
doar o fată la adolescenţă şi s-a căsătorit cu ea. Şi el nu a avut
copii. Ea era absolut stearpă. Şi acum aflăm că, ca să facă asta,
el a trebuit să se separe de toţi oamenii care nu au crezut, astfel
încât să facă să se împlinească.
65 Eu nu vreau să spun că voi trebuie să vă separaţi de oameni.
Dar trebuie să vă desprindeţi de orice vorbărie de necredinţă, şi
să staţi departe de aceea. Când oamenii spun, „Ah, acele lucruri
nu se întâmplă! Aceia sunt o grămadă de oameni nebuni! Nu se
întâmplă aşa ceva,” doar astupaţi-vă urechile şi plecaţi. Nu le
daţi nicio atenţie.
66 Biblia a spus că „Abraham nu s-a îndoit de făgăduinţa
lui Dumnezeu, prin necredinţă; ci a fost tare, dând laudă lui
Dumnezeu.” Numele lui a fost schimbat din Abram în Abraham,
schimbarea numelui i-a dat numele de, „tatăl multor neamuri.”
Vă puteţi imagina un om care trăieşte cu soţia lui, iubita lui, că
el a trăit cu ea acum toţi aceşti ani, şi acum undeva la vârsta de
optzeci de ani, şi soţia lui în vârstă de şaptezeci de ani, şi totuşi
fără un copil sau vreo speranţă de a avea un copil, totuşi declara
că el era „tată de neam.” Vă puteţi imagina criticile din partea
aproapelui său care trecea pe acolo, „Tatăl neamurilor, acum câţi
copii ai tu în momentul de faţă?” Şi toate criticile prin care a
trebuit să treacă el!
67 Dar Abraham nu s-a îndoit nicăieri deloc, prin necredinţă.
El a crezut că Dumnezeu poate să realizeze ceea ce a făgăduit,
că Dumnezeu Îşi va dovedi Cuvântul, indiferent de cât timp ar fi
fost nevoie. Dar în loc să devină mai slab de fiecare dată, aşa
cum avem noi tendinţa să facem, el s-a întărit tot mai mult.
„Dacă nu s-a întâmplat astăzi, mâine va fi o minune mai mare,
pentru că a mai trecut o zi.” Acela era Dumnezeu, era Dumnezeu
în Abraham, pentru că el ştia că Dumnezeu Şi-a dovedit toate
Cuvintele că sunt întocmai.

Dacă copiii Lui vor lua doar Cuvântul Lui, astfel încât El să-
L poată dovedi prin voi! Acela-i unicul mod în care El poate să
Îşi dovedească Cuvântul.

El nu Îl dovedeşte necredincioşilor. Lor nu le poate fi dovedit;
ei sunt necredincioşi. Dar, nu este la necredincioşi. Nu este
pentru necredincioşi.
68 Este pentru cel ce crede. Şi dacă El poate găsi pe cineva
care va crede Cuvântul Lui, El Îşi va dovedi Cuvântul prin voi.
Şi uneori ni se întâmplă să avem boli şi alte lucruri în acel fel,
pentru ca Dumnezeu să se poată dovedi pe Sine.



DOVEDIND CUVÂNTUL SĂU 13

Vă amintiţi de orbul pe care l-a găsit Isus? Ei au spus, „Cine
a păcătuit, el sau tatăl lui, mama lui?”
69 El a spus, „În cazul acesta, niciunul dintre ei, ci pentru
ca să fie făcute cunoscute lucrările lui Dumnezeu.” Vedeţi, s-a
întâmplat asta băiatului ca Isus să poată fi slăvit. Uneori boala
nu este un blestem, este o binecuvântare, ca noi să ne putem pune
credinţa noastră acolo şi să numim acele lucruri care nu sunt, ca
şi cum ar fi. Dumnezeu a spus aşa, şi El va dovedi că este aşa
dacă voi nu veţi ceda în încercare.
70 El l-a putut încerca pe Iov, odată, că el nu-L va blestema în
faţă. Uitaţi-vă la încercarea prin care a trecut Iov. Şi chiar în
ghearele morţii, el încă a spus, „Domnul a dat, Domnul a luat,
binecuvântat fie Numele Domnului!” El cu certitudine a crezut
asta. Dumnezeu Şi-a dovedit Cuvântul lui Iov. El L-a dovedit lui
Abraham. El L-a dovedit ca atare.
71 De asemena El l-a dovedit prin Moise. Şi când Moise, când
dificultatea îi era atât de împotrivitoare, Moise avea în mintea
lui, că poate, ca să fie un izbăvitor, pentru că mama lui probabil
i-a spus că el s-a născut un fiu special. Ea—ea era tutorele lui
care l-a crescut în palatul lui Faraon, fără îndoială că i-a spus,
„Fiule, noi ne-am rugat ca să fim izbăviţi, şi noi credem că tu
eşti acel fiu pe care Dumnezeu îl va folosi ca să izbăvească.” Şi
atunci când el…
72 Vedeţi, el a crescut şi urma să fie—fiul fiicei lui Faraon, şi
aflăm că el urma să fie moştenitor la tron. Păi, fără îndoială
că era în mintea lor atunci, că el va deveni următorul Faraon,
„Şi iată cum va izbăvi el poporul, ajungând următorul Faraon.”
Dar Dumnezeu avea o…Dacă asta ar fi fost aşa, atunci el ar
fi făcut-o printr-un material, printr-un—un—un act politic. Dar
Dumnezeu nu lucrează întotdeauna aşa.
73 Dumnezeu are propriile Lui căi să lucreze, şi a spus că El îi
va „scoate.” I-a spus lui Abraham, „După patru sute de ani,” că
El îi va „scoate, cu o mână tare,” că va „arăta semne şi minuni.”
Astfel el nu o putea face în felul acela, astfel Abra-…Aflăm
că Abraham l-a crezut pe Dumnezeu, şi iată-l pe Moise acum
crezându-L pe Dumnezeu.
74 Şi Moise privea afară de la aceeaşi fereastră de la care privea
Faraon, vedea acelaşi popor. Acel Faraon se uita la ei, ca la, „Un
popor blestemat, un popor care nu avea nimic decât o grămadă
de fanatism, pentru un Dumnezeu, şi un Dumnezeu al pustiului
pe undeva despre care ei nu ştiau nimic; un stâlp invizibil la care
se rugau, de care nu era nimic. Ei sunt o grămadă de fanatici. Şi
erau o grămadă de sclavi. Şi Dumnezeul lor care permitea ca ei
să fie sclavi, dovedea că nu era Dumnezeu.”
75 Şi chiar în mijloc la toate acestea, El îl ridica chiar pe acel
om. Dumnezeu face lucruri în moduri atât de ciudate, chiar sub
ochii lor. Nu un teolog, nu un învăţător, nu un preot, nu unul
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dintre oamenii lor sfinţi; ci doar un om obişnuit, născut pentru
lucrare. Şi Dumnezeu l-a chemat să fie profetul Lui, şi l-a trimis
acolo jos. Şi nimic altceva în mâna lui decât un toiag strâmb, ca
să înfrunte o armată, unităţi mecanizate care cuceriseră întreaga
lume. Dar cu acel toiag în mâna lui, aşa cum Dumnezeu i-a spus
să ţină acel toiag în mâna lui şi el va izbăvi pe Israel, şi el s-a dus
şi a făcut asta pentru că Dumnezeu a făgăduit. Cum va face el
lucrul acesta? „Eu voi fi cu tine.”

A spus, „Arată-mi slava Ta, Doamne. Eu sunt greoi la
vorbire. Nu pot să vorbesc bine. Şi eu…” Avea un milion de
scuze.
76 Dar El a spus, „Eu voi fi cu tine.” Şi asta era tot de ce era
nevoie. S-a dus, luând Cuvântul lui Dumnezeu. Nu contează cât
de periculoasă părea sarcina, Moise a continuat să-l creadă pe
Dumnezeu. Şi Dumnezeu a dovedit, prin Moise, că Cuvântul Lui
era adevărul. Pentru că, indiferent de ce a avut loc,Moise a rămas
cu Cuvântul. În timpul călătoriei…
77 Dumnezeu le-a spus, deasemenea, acolo în Egipt, că îi va
izbăvi, „Într-o ţară făgăduită, o ţară bună, plină de lapte şi
miere.” Şi aceasta era absolut acolo. Ei nu ştiau că era acolo,
dar El a spus, „Este acolo, şi Eu v-am dat-o vouă. Este deja a
voastră, doar duceţi-vă şi revendicaţi-o!”
78 Şi în pustie, când mulţi dintre ei au ieşit, dansând în Duhul,
când Miriam bătea în tamburină; mâncau mană din Cer; l-au
ascultat pe Moise cântând în Duhul; vedeau minunile şi semnele
care aveau loc. Dar când s-a ajuns la o confruntare, să creadă
întregul Cuvânt al lui Dumnezeu, toată făgăduinţa, ei au eşuat.

Doar doi dintre ei au crezut, şi anume Iosua şi Caleb. Şi ei s-
au întors cu dovada că ţara era bună.
79 Dar, împrejurările erau, asta a fost ce i-a împiedicat. Pentru
că, ei au spus, „Noi nu suntem în stare să preluăm acea ţară,
pentru că cetăţile lor sunt întărite, trimişii lor—ai lor—ai lor
acolo. Nu trimişii lor, ci oamenii lor—ai lor sunt uriaşi mari. Păi,
noi arătăm ca lăcustele, pe lângă ei.”
80 Iosua şi Caleb au spus, „Noi suntem mai mult decât în stare
să o luăm.” De ce? Dumnezeu le-a dat-o lor, nu contează cât
de mari erau uriaşii. Obstacolul nu însemna nimic pentru ei.
Dumnezeu a spus aşa! Şi Dumnezeu a dovedit asta prin ei. Şi
ei s-au dus şi au preluat ţara, aşa cum Dumnezeu a spus că vor
face. El le-a dovedit asta.
81 Acum, când au urcat în luna aprilie, când apele năvăleau
în jos din munţi, peste troiene, şi aşa mai departe, şi părea că
Dumnezeu era un general slab, să-Şi conducă oştirea drept la un
loc, în care El îi blocase afară din ţara făgăduită. Şi chiar atunci
când El i-a trecut dincolo, urma să-i treacă dincolo, era cea mai
rea lună din an. Luna în care Iordanul se revărsa peste maluri,
curgea direct pe câmpuri. Păi, dacă se duceau să-i cucerească,



DOVEDIND CUVÂNTUL SĂU 15

trebuia să fie în timpul verii, când ar fi putut traversa. Dar
El a aşteptat până când apele au devenit adânci. Lui îi place
să demonstreze că El este Dumnezeu. Îi place să-Şi dovedească
Cuvântul, oricum.
82 Nu contează dacă doctorul a spus, „Tu mori de cancer.”
Asta e tot ce ştie omul. Poate că apele sunt adânci pentru
unii dintre voi, în seara aceasta. Dar, amintiţi-vă, Dumnezeu a
făcut făgăduinţa. Dumnezeu Îşi ţine Cuvântul, şi Dumnezeu Îşi
dovedeşte Cuvântul. Este Adevărul.
83 El a aşteptat până când apele au devenit nămoloase, până
când au devenit adânci şi peste capetele lor, şi aşa mai departe,
şi atunci El a deschis calea. El a mers înaintea lor şi a făcut calea.
84 Cum aveau să intre, în Ierihon, când era totul baricadat?
Iosua se întreba. El ştia că Dumnezeu l-a condus până la acel
punct, următorul pas îi aparţinea lui Dumnezeu.
85 Într-o zi, când a ieşit să se plimbe, se uita la ziduri, a văzut
un Om care stătea în picioare cu sabia Lui scoasă. Şi el şi-a scos
sabia lui şi s-a dus să-l întâmpine pe Om şi a zis, „De partea cui
eşti? Eşti cu noi sau eşti de partea vrăjmaşilor noştri?”
86 El a spus, „Eu sunt Căpetenia oştirii Domnului.” Şi El i-a
spus ce să facă. Cum o să sune el dintr-o trâmbiţă şi să cadă un
zid, pe care ei puteau să aibă o cursă de care? Ce legătură ar fi
avut toate acestea cu o trâmbiţă?
87 Dumnezeu foloseşte metode atât de simple. Este aşa de,
simplitatea acestora, este ceea ce îl face Dumnezeu pentru
mine. Noi încercăm întotdeauna să găsim ceva măreţ, pentru a
face ceva, şi Dumnezeu…vreo organizaţie mare care va prelua
întregul lucru şi să lămurească totul. Când, Dumnezeu ia o
persoană simplă, doar un singur om pe care El îl poate ţine în
mâinile Lui, şi El va dovedi fiecare Cuvânt pe care L-a spus, prin
el. Foloseşte metode atât de simple!
88 „Sună dintr-o trâmbiţă.” Nu săpa zidul, ci, „Doar sună
dintr-o trâmbiţă, şi zidurile se vor prăbuşi. Răsunetul trâmbiţei
va doborî zidurile.” Cât de nebunesc pentru mintea carnală! Dar
Dumnezeu a dovedit că, Cuvântul Lui era adevărat, pentru că
zidurile au căzut, unul peste altul. Ei s-au dus direct în sus şi au
preluat cetatea.
89 Oh, lui Dumnezeu îi place să dovedească că El este
Dumnezeu! Iosua ştia asta. Într-o zi, şi când se afla el acolo, unul
dintre cele mai mari paradoxuri care s-au întâmplat vreodată,
afară de moartea, îngroparea, şi învierea lui Isus Cristos. Când
vrăjmaşul…El i-a împrăştiat, şi diferitele oştiri erau în munţi.
El i-a pus pe fugă, şi soarele apunea. Oh, vai, ce moment era
pentru Generalul Iosua!
90 Amintiţi-vă, el a străbătut acea ţară în luptă, fără să aibă
un spital, o soră, o trupă de prim ajutor, sau să aibă un om rănit.
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Spuneţi-mi ceva mai presus de asta. Da, domnule. Nu a avut nici
spitale, nici asistente, şi nu a pierdut niciun om, atât timp cât au
umblat în voia şi Cuvântul Domnului. Dumnezeu a dovedit că El
era cu ei. Aşa este. Observaţi acum.
91 Şi aflăm că Iosua ştia, că dacă va veni noaptea, ei se vor
strecura şi se vor unii, şi—şi se vor aduna împreună să formeze
o altă oştire mare, şi ar fi avut o confruntare grea cu ei a doua
zi. Nu ştia ce să facă, astfel şi-a înălţat privirea spre Dumnezeu.
Avea nevoie de ajutor, şi avea nevoie ca acel soare să stea pe loc.
Astfel el doar a poruncit acelui soare să stea pe loc, şi…a spus
ca „luna să stea asupra văii Aialonului,” să nu se mişte până nu
va porunci el. Şi luna şi soarele au stat pe loc timp de douăzeci şi
patru de ore, când Iosua a dus lupta şi a biruit vrăjmaşul, pentru
că era chiar la datorie. Avea dreptul să facă asta, pentru că el se
supunea poruncii lui Dumnezeu.
92 Şi atât timp cât voi sunteţi la datorie, ţinând Cuvântul
lui Dumnezeu, făcând doar ce El v-a spus să faceţi, înaintind
potrivit poruncilor lui Dumnezeu, voi aveţi dreptul să spuneţi
acelui munte, „Mută-te!”
93 Dumnezeu Îşi ţine Cuvântul. „Dacă tu spui acestui munte,
‚Mută-te’ şi nu te îndoieşti în inima ta, ci crezi că ce ai spus se va
împlini, poţi avea ce ai spus.” Isus a spus asta, în Sfântul Marcu
11:22. Este Adevărul. Eu ştiu că este Adevărul. Este Cuvântul
lui Dumnezeu, şi asta dovedeşte că este Adevărul. Uneori chiar
ne temem. Ajungem la un punct în care ne temem că El nu Îşi va
ţine acel Cuvânt. El Îşi va ţine acel Cuvânt. El a spus că o va face.
Acum, aflăm că asta este adevărat. El a dovedit acest lucru.
94 Profeţia lui Isaia, odată, ceea ce nu s-a întâmplat niciodată;
niciodată până atunci, şi nici de atunci încolo. A spus, „O
fecioară va zămisli.” V-aţi putea imagina o femeie, fără să
cunoască un bărbat, să aibă un copil? Isaia a spus, „O fecioară
va rămâne însărcinată.”

Şi Dumnezeu a făcut ca o fecioară să zămislească, ca să
dovedească adevărul Cuvântului Său. El Şi-a dovedit Cuvântul,
pentru că o fecioară a zămislit şi a născut pe Fiul.
95 Acum, acel Cuvânt făcut trup, priviţi ce a făcut Acesta.
Când acel Fiu s-a născut, El era Cuvântul Însuşi. „La început
era Cuvântul, şi Cuvântul era cu Dumnezeu, şi Cuvântul era
Dumnezeu. Şi Cuvântul s-a făcut trup şi a locuit printre noi.”
96 El era acel Cuvânt viu. El a dovedit că El era acel Cuvânt
viu. El a spus acelor învăţători din ziua aceea, „Cine Mă poate
condamna de păcat?” Păcat este „necredinţă.” „Cine Îmi poate
spune că Eu sunt un necredincios? Fiecare Cuvânt care este scris
despre Mine, a fost împlinit.” Ultimele şapte preziceri din viaţa
Lui au fost împlinite în ultimele şapte ore, pe cruce. Tot ce a
fost scris despre El, a fost împlinit, pentru că El era Cuvântul.
El a dovedit că era, a fost. El a vindecat bolnavii. A înviat
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morţii. A biruit moartea, iadul, şi mormântul. A dovedit că El
era Cuvântul.

Observaţi acest caz aici la casa lui Iair. El era…El le-a spus
adevărul. Îl vedem aşa cum a traversat marea. El ajunge acolo.
97 Acolo era o femeie mică sus pe deal, care şi-a cheltuit toţi
banii ei cu medicii. Fără îndoială, medicii au făcut tot ce au
ştiut ei să facă, pentru ca femeia să se facă bine; probabil medici
Evrei, şi ea era o femeie Evreică, astfel ei au făcut tot ce au putut
pentru sora lor. Deşi, ei nu aveau nimic cu ce să oprească această
scurgere de sânge, care era, probabil, o perioadă a menopauzei
şi sângele ei a curs până când ea…biata de ea era aşa de slăbită
încât abia se mai putea mişca. Şi ea a auzit despre Isus. Şi când
ea a văzut corăbioara întrând în sălcii, s-a dus ca să vadă.
98 Mulţi dintre criticii Lui erau acolo. Şi El nu este scutit de
critici nici astăzi. Dacă ar fi ştiut ei Cine era El, nu ar fi fost
criticii Lui. Dar ei erau criticii Lui pentru că nu ştiau Cine era
El.

Şi aşa este şi cu Mesajul astăzi, aşa de mulţi bărbaţi şi femei
buni Îl critică pentru că ei nu ştiu ce este.
99 Isus a spus, „Dacă l-aţi fi cunoscut pe Moise, m-aţi fi
cunoscut peMine.Moise a vorbit despreMine.Mulţi oamenimari
şi-au dorit să vadă această zi. Dacă nu fac lucrările Tatălui Meu,
atunci să nu Mă credeţi. Eu am o mărturie mai mare,” a spus El,
„decât a lui Ioan, căci lucrările pe care le săvârşesc Eu, dovedesc
că Tatăl este cu Mine.” El avea lucrări mai mari, pentru că era
cel Identificat. Ioan a fost de asemenea identificat, drept glasul
celui care strigă în pustie. Dar când El a venit, El era profetul
despre care a spus Moise că se va ridica.

Aşa cum am spus seara trecută, El a venit în trei nume;
numele de Fiul lui Dumnezeu, Fiul omului, şi Fiul lui David.
100 Când a fost aici pe pământ, de prima dată, El era Fiul omului.
El nu putea fi Fiul lui Dumnezeu atunci; El nu a pretins niciodată
că este. El a spus că era „Fiul omului.” Când cineva Îl întreba,
El spunea, „Voi vedeţi pe Fiul omului; Fiul omului.” Acum, „Fiul
omului” este un profet. El a trebuit să vină în felul acela, pentru
că, Scriptura, El nu poate veni contrar cu Scriptura.
101 De aceea, astăzi, al nostru—Mesajul nostru din această oră
nu poate veni prin teologi şi teologie, trebuie să vină înapoi la
acelaşi lucru care a promis să facă. Trebuie să fie în acel mod.
102 Astfel aflăm că, în acest Om, El trebuia să fie un profet. Nu
Fiul lui Dumnezeu acolo, El trebuia să fie Fiul omului. Iehova
Însuşi i-a numit pe profeţi, Ieremia şi ceilalţi, „Fiul omului.”
„Când vedeţi pe Fiul omului…” „Cine este Fiul omului?”
continuau să întrebe.
103 Apoi, El a slujit funcţia Lui de Fiu al omului. Apoi El a
slujit funcţia acum ca Fiu al lui Dumnezeu. Dumnezeu este un
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Duh, şi când acum El a slujit prin Epocile Bisericii, ca Fiu al lui
Dumnezeu. Acum, în Mileniu, El va fi Fiul lui David, când stă pe
tronul lui David. El va fi moştenitorul tronului, Fiul lui David.
Fiul omului, Fiul lui Dumnezeu, Fiul lui David, şi este acelaşi
Om tot timpul.
104 Întocmai ca Tată, Fiu, şi Duh Sfânt; slujba lui Dumnezeu. El
era Dumnezeu Tatăl, apoi El a devenit Dumnezeu Fiul, acum El
este Dumnezeu Duhul Sfânt. Nu trei Dumnezei; un Dumnezeu,
trei manifestări, trei atribute ale aceluiaşi Dumnezeu.

Acum aflăm, şi în acest ceas în care trăim noi acum,
Dumnezeu îşi ţine Cuvântul Lui exact la fel cum a făcut El
atunci.
105 Aflăm că El a traversat marea. Această femeie L-a crezut,
acolo era ceva în ea care a început să bată. Ea nu avea nicio
Scriptură pentru asta, nici nu avea Scriptură mai multă decât
a avut Iosua ca să oprească soarele, dar ea a crezut în inima ei
că El era Fiul lui Dumnezeu. Astfel ea a zis, „Dacă aş putea doar
să mă ating de haina Lui, mă voi tămădui.” Astfel ea s-a împins
prin mulţime până când a atins haina Lui, şi scurgerea de sânge
s-a oprit.
106 Acum, El s-a uitat peste cei prezenţi, să afle cine L-a
atins. Fără îndoială, a fost cineva. El s-a oprit. Toţi oamenii Îl
îmbulzeau; şi unii îşi băteau joc de El, unii râdeau de El; preotul
stătea deoparte şi se îndoia de El, şi clericii şi aşa mai departe.
Dar erau unii care L-au crezut. Şi, şi după o vreme El s-a oprit,
dintr-o dată, s-a întors în jur, a spus, „Cine s-a atins de Mine?”
107 Unii dintre ei au spus, „Păi, Învăţătorule!” Cred că a fost
Petru care a spus, „Păi, toată mulţimea Te îmbulzeşte. Păi, cine
Te-a ‚atins’? Păi, toţi se ating de Tine!”

El a spus, „Dar am simţit că a ieşit putere dinMine.” A slăbit.
Era un alt fel de atingere.
108 Dacă am putea doar să înţelegem asta, frate, soră! Dacă Îl
puteţi atinge cu acea atingere anume! Oh, oameni bolnavi, mă
pregătesc să mă rog pentru voi, în doar câteva minute. Eu cred
că am Duhul Sfânt, nu mai mult Duh Sfânt decât aveţi voi chiar
acolo afară, decât au aceşti oameni de aici. Acelaşi Duh Sfânt,
dar este o poruncă a lui Dumnezeu; şi dacă veţi crede că aceea
este porunca lui Dumnezeu, să ne rugăm pentru bolnavi, şi să
ne punem mâinile peste ei, şi să scoatem afară duhuri rele, şi
făgăduinţele pe care le-a făcut El, va fi acelaşi lucru şi cu voi.
Veţi primi ceea ce cereţi, dacă puteţi crede lucrul acesta.

„Poţi să crezi că Eu pot să fac asta?” a spus Isus.
109 „Da, Doamne, eu cred,” a spus omul cu copilul epileptic, „Eu
cred că Tu eşti Fiul lui Dumnezeu care trebuia să vină în lume.”
Acum, noi ştim că asta este nevoie doar de această atitudine
pentru a aduce rezultate.
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110 Acum, repede, să ne gândim la El un moment, aici El este pe
drumul Său. Un preot mic s-a apropiat, fără îndoială că acel ins
mic era un credincios de margine.
111 Sunt aşa de mulţi ca el în lume astăzi, micuţi credincioşi de
margine. Ei vor să creadă Asta. Ei vor să creadă că Duhul Sfânt
este real. Ei vor să creadă că aceasta este mişcarea apostolică,
aşa cum a făgăduit Dumnezeu că în zilele din urmă va turna
Duhul Său. Noi…el vrea să creadă în Maleahi 4, unde El a
făgăduit că în zilele din urmă—Credinţa originală penticostală
va fi restabilită iarăşi la—la biserică din nou.
112 Maleahi 4 spune. „Iată, vă voi trimite pe Ilie în ziua din
urmă,” aşa este, „şi el va întoarce Credinţa copiilor înapoi la
părinţi iarăşi,” vedeţi, „şi Credinţa părinţilor la copii.” Vedeţi,
trebuie să fie.

Voi spuneţi, „Păi, acela era Ioan Botezătorul.” Nu, nu.
113 Ioan Botezătorul eraMaleahi 3. Aşa este. Matei 11 spune aşa,
„Dacă puteţi primi asta, el este acela despre care s-a spus, ‚Iată,
trimit pe mesagerul Meu înaintea feţei Mele.’” Acesta era Ilie,
desigur. Isus a spus că era. Dar nu Ilie din Maleahi 4, în niciun
caz.
114 Pentru că, „Imediat după acel Mesaj, pământul trebuie să fie
ars cu foc, şi cei neprihăniţi vor călca pe cenuşa celor răi.” Aşa că
asta nu s-a întâmplat în timpul lui Ioan. Noi trebuie să avem un
Mesaj să tragă deoparte şi să-i scoată pe oameni afară din toate
aceste condiţii denominaţionale, înapoi la Credinţa originală,
penticostală autentică. Şi noi vedem că se îndeplineşte, este
împlinirea unei Scripturi care trebuie să se împlinească. Toate
Scripturile trebuie să se împlinească. Câte altele am mai putea
aplica, mi-ar lua mai mult decât timpul meu pe care îl am acum,
ca să le arăt. Dar voi înţelegeţi aceste lucruri, că trebuie să se
întâmple chiar exact aşa, pentru copiii lui Abraham, chiar aşa
cum a El a făgăduit.
115 Îl vedem pe Isus acum mergând să vindece fetiţa. Pentru că,
tatăl, micuţul credincios de margine, ceva a ajuns la punctul
în care el a trebuit să-l recunoască pe Isus, aşa că, doctorul a
renunţat la ea. Şi şi-a pus pălăria lui mică neagră şi s-a dus să
afle dacă îl putea găsi pe Isus. Vedeţi, El este întotdeauna chiar
acolo când voi Îl vreţi. L-a găsit chiar când ajunsese la ţărm.
116 Şi a spus, „Vino la fetiţa mea, pune-Ţi mâinile peste ea, şi se
va face bine.” A zis, „Ea trage să moară. Ea este singurul meu
copil.” A zis, „Are doisprezece ani. Noi nu avem alţi copii. Eu şi
soţia,” poate, „îmbătrânim. Şi este singurul nostru copil pe care
îl avem, şi ea trage să moară. Doamne, eu cred în Tine. Dacă Tu
vei veni doar să-Ţi pui mâinile peste ea, se va face bine.”

Vedeţi, ce a recunoscut el? A recunoscut că acel Cuvânt
făgăduit al lui Dumnezeu era manifestat în acest Om.
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117 Exact cum a spus Nicodim, „Rabi, învăţătorule, noi ştim că
Tu eşti un învăţător venit de la Dumnezeu. Noi ştim asta. Fariseii
ştiu asta.” De ce nu mărturiseau ei lucrul acesta? „Nimeni nu
putea face lucrurile pe care le faci Tu, dacă nu este Dumnezeu
cu El. Noi ştim că Tu vii de la Dumnezeu.”
118 Aici aflăm că Iair credea acelaşi lucru. A spus, „Vino pune-
Ţi mâna.” Ştia că Dumnezeu era în El. „Pune-Ţi mâinile peste
copila mea. Chiar dacă trage să moară, ea va trăi.”
119 Aşa că a mers împreună cu el. Şi în timp ce mergea, iată
că vine un mesager înapoi, şi a spus, „Nu-L mai supăra, nu-l
mai supăra pe Învăţător. Fata, este moartă, ea este dusă acum. A
trecut din viaţă.”

Isus s-a întors către Iair, a spus, „Nu ţi-am spus Eu, ‚Că dacă
doar vei crede, vei vedea slava lui Dumnezeu’? Dacă tu doar vei
crede asta!”
120 A intrat în cameră, şi acolo erau ei, toţi boceau şi plângeau,
şi jeleau, exact cum ar face orice om. O fetiţă bună, fiica unui
păstor, a murit, şi ea a fost luată din această lume. Şi ea probabil
că era moartă de ceasuri bune, şi atunci ei au pus-o afară pe un
pat, şi erau pregătiţi să-i îmbălsămeze trupul, probabil, şi să o
ducă, şi să o îngroape.

Atunci aflăm că Isus a intrat în casă. Toţi o jeleau. El spune,
„Faceţi linişte.” A spus „Ea nu este moartă, ci doarme.”
121 Acum vă puteţi imagina ce se gândeau ei? „Păi, acest om noi
ştim, acum. Înţelegem căEl este un fiu nelegitim. Şi auzimdespre
ale Lui, toate prezicerile Lui pripite pe care le face. Şi acum ştim
că preotul are dreptate, ‚omul este nebun,’ pentru că noi ştim că
ea este moartă. Doctorul a declarat-o ‚moartă,’ şi ea este întinsă
acolo. Este dusă, şi noi ştim că ea este moartă.” Au zis, au râs de
El în bătaie de joc, cu alte cuvinte, L-au făcut să se simtă jenat,
criticându-L.
122 Dar El deja a spus că ea nu era moartă. Asta-i tot de ce este
nevoie. „Ea doarme.” Nu contează cât de mulţi critici, El Îşi va
dovedi Cuvântul! I-a scos pe toţi afară din casă, i-a îndepărtat pe
toţi necredincioşii. I-a luat pe Petru, Iacov, şi Ioan, credincioşii,
trei martori, şi pe tatăl şi mama, a intrat şi a luat-o pe fiică de
mână, şi a vorbit într-o limbă care i-a chemat sufletul înapoi de
undeva de acolo din Eternitate. Şi fata a trăit.
123 Ce a făcut El? El şi-a dovedit Cuvântul Său. El a dovedit
ce a spus. Ea nu era moartă. Dormea. Acum aflăm, făcând
lucrul acesta, ne dăm seama, că El a mai dovedit ceva acolo.
Acum El a dovedit că El era Dumnezeu. A dovedit că avea
cunoştinţa mai dinainte. Urmăriţi ce a spus Cuvântul Lui acum.
„Ea nu este moartă, ci doarme.” Vedeţi, ea nu era moartă, de
la bun început. Era adormită. A demonstrat cunoştinţa Lui mai
dinainte. Acum, s-ar putea să fi fost multe fetiţe care au murit
în aceeaşi dimineaţă, dar aceasta nu era moartă. Ea dormea, ca
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şi Lazăr. Şi El a chemat-o din acel somn, pentru că ea nu era
moartă.
124 „Şi cel ce crede în Mine, chiar dacă ar fi murit, totuşi va
trăi; şi oricine trăieşte şi crede în Mine, nu va muri niciodată.”
Numai aceia care sunt în Cartea Vieţii Mielului, pe care El i-a
răscumpărat când a murit, pe aceia îi va chema El din acel somn,
în ziua aceea, cei care sunt însufleţiţi de puterea Lui, care au acea
putere de însufleţire care este pusă în ei. Chiar aşa cum am spus
seara trecută; chiar după ce Elisei a murit, şi oasele lui zăceau în
mormânt, acea putere de însufleţire era încă pe oasele lui.
125 Sigur, El a dovedit că Cine era El. Acum aflăm din nou, tot
aşa, El a dovedit şi că, în Evrei capitolul 4 cu versetul 12, El
a dovedit că El era Cuvântul lui Dumnezeu. El cu siguranţă a
dovedit. Observaţi ce a făcut. Evrei, 12, Evrei 4:12 spune că,
„Cuvântul lui Dumnezeu este mai puternic, mai tăietor decât o
sabie cu două tăişuri, şi—şi El este şi unDiscernător al gândurilor
şi al intenţiilor inimii.” Urmăriţi doar un moment acum.
126 Când Şi-a început El slujba de prima dată, după ce a venit
ca să dovedească că El era Cuvântul, când a ieşit din pustie
de la ispitirea Lui, acolo era un om pe nume Petru, numele lui
era Simon atunci. Şi el a venit la Isus cu fratele lui, Andrei.
Şi de îndată ce a intrat în Prezenţa lui Isus Cristos, Isus a
spus, „Numele tău este Simon. Şi al tatălui tău era Iona. De
acum înainte te vei chema Petru.” Asta a dovedit că El era
Cuvântul, pentru că Cuvântul este un Discernător al gândurilor
şi al intenţiilor inimii. El era Cuvântul.
127 Filip a văzut asta întâmplându-se. A plecat în jurul
muntelui, a plecat pentru o zi, şi s-a întors. Şi a adus cu el un
prieten pe nume Natanael. Şi a spus, „Aceste lucruri se întâmplă
cu adevărat. Moise a spus că ‚Domnul Dumnezeul nostru va
ridica un Profet’ ca şi el, şi Omul este aici. Ei bine, El i-a spus lui
Simon cine era el, chiar şi cine era tatăl lui, şi noi ştim că ce spune
El este adevărul. Pentru că, Dumnezeu a spus asta în Cuvânt, şi
aici este dovedit că El trebuie să facă asta, şi asta dovedeşte că
acela este Mesia.”

Şi când a intrat în Prezenţa Lui, Isus i-a spus, a zi, „Iată un
Israelit, în care nu este vicleşug.”

El a spus, „Rabi, de unde mă cunoşti?”

A spus, „Înainte ca să te cheme Filip, când erai sub smochin,
Te-am văzut.” El Şi-a dovedit Cuvântul. El a dovedit Cuvântul
lui Dumnezeu. A dovedit.
128 Femeia la fântână, când ea avea…Ei bine, El i-a cerut să-
L lase să bea apă din ulciorul cu care scotea apă din fântână, şi
ea a spus, „Nu este obiceiul pentru voi Iudeii să ne cereţi nouă
femeilor Samaritene aşa ceva, pentru că noi nu avem legături.”
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El a spus, „Dar dacă ai fi ştiut cu Cine vorbeşti, tu Mi-ai cere
Mie să bei.”

Ea a spus, „Fântâna este adâncă.”
Şi conversaţia, aşa cum a continuat, în final El a aflat care

era necazul ei. Şi El a spus, „Du-te şi cheamă-l pe bărbatul tău,
şi vino aici.”

Ea a spus, „Nu am bărbat.”
El a spus, „Ai spus adevărul, pentru că ai avut cinci, şi acela

cu care trăieşti acum nu este bărbatul tău.”
129 „Ei bine,” a zis ea, „domnule, eu văd că Tu eşti un profet.”
Ea…„Noi nu ammai avut unul de patru sute de ani, şti.” A spus,
„Văd că Tu eşti un profet. Acum, noi ştim că atunci când vine
Mesia, care este numit Cristosul, când El vine, El ne va spune
astfel de lucruri. Acela va fi semnul Lui.”

Când El a spus, „Eu sunt Acela care vorbeşte cu tine,” El Şi-
a dovedit Cuvântul. El…noi dovedim ce a declarat El că este.
El era Mesia, Fiul lui Dumnezeu.
130 Acum aflăm, şi că această femeie mică care avea această
scurgere de sânge, care s-a atins de haina Lui, lucrul acesta i-
a dovedit şi ei că El era Cuvântul lui Dumnezeu.
131 Acumamintiţi-vă, în seara aceasta, Isus a spus…Şi înEvrei,
1, Evrei capitolul 3, cred că este, El a spus că, „El acum este un
Mare Preot,” această epocă în care trăim noi acum, „un Mare
Preot care stă în Mărirea lui Dumnezeu, în Ceruri, care poate fi
atins de sentimentul slăbiciunile noastre.”

Evrei 13:8 a spus, „El este acelaşi, ieri, azi şi în veci.” El
este acelaşi Dumnezeu care a fost atunci. El este acelaşi în seara
aceasta.
132 Sfântul Ioan 14:12, El a spus, „Cel ce crede în Mine, va face
şi el lucrările pe care le fac Eu. Ba încă va face altele şi mai mari
decât acestea, pentru că Eu mă duc la Tatăl Meu.” Vedeţi? „Cel
ce crede în Mine, aceste lucrări pe care le fac Eu, le va face şi el.”
133 În Matei 28, El a spus, „Peste puţină vreme lumea nu Mă va
mai vedea, dar voi Mă veţi vedea, pentru că Eu voi fi cu voi până
la sfârşitul lumii.”
134 Isus Cristos este acelaşi ieri, azi şi în veci. El este prezent,
în seara aceasta ca să Îşi dovedească Cuvântul. (Timpul meu s-
a dus.) Dar El a dovedit că El putea. El Şi-a dovedit Cuvântul
atunci, ce a făgăduit El pentru ziua aceea. El a dovedit cuvintele
lui Isaia. A dovedit cuvintele lui Noe. A dovedit cuvintele lui
Moise. A dovedit fiecare cuvânt al profeţilor.
135 El a făgăduit că în această zi, ziua în care trăim noi, că lumea
va fi într-o stare de Sodomă, homosexuali. Aruncaţi o privire în
lumea de astăzi, în toată lumea pe unde călătoresc; nu numai
aici, peste tot. Este critic. În Suedia, tineri bărbaţi şi femei merg
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la schi, complet goi. Şi ei în Germania şi în Franţa, şi în orice
altă parte, este cam acelaşi tip de adunătură cum avem şi aici în
Statele Unite. Este o epocă. Eu, dacă am o şansă să vin vreodată
înapoi, mi-ar place să vă vorbesc despre unele dintre lucrurile
profetice, să vă arăt că, epoca în care trăim noi. Biblia a spus că,
„Copiii îi vor conduce pe părinţii lor.” [Spaţiu gol pe bandă—Ed.]
136 …Cuvântul. Dar, amintiţi-vă, Abraham a avut o sămânţă,
care era sămânţa Isaac. El a avut alte seminţe după moartea lui
Sarah. Şi el era în vârstă de o sută patruzeci şi cinci de ani, s-
a căsătorit cu o altă femeie, a avut şapte fii în afară de fiice,
pentru că Dumnezeu l-a transformat din nou într-un om tânăr
când era în vârstă de o sută de ani. Atunci avea iar doar patruzeci
şi cinci, astfel atunci el…Ştim asta. V-am predicat asta aici în
California, cu ani în urmă.
137 Şi acum înţelegem că Sămânţa lui Abraham nu era sămânţa
sexuală literală prin Sarah, care era Isaac, care a făcut o naţiune,
ci Sămânţa regală era prin făgăduinţă, care era Isus Cristos. Şi
prin acea Sămânţă, El a ridicat o Sămânţă regală. Oh, vai! Acum
noi suntem o preoţie regală, o naţiune regală, o naţiune sfântă,
care oferă laude lui Dumnezeu, jertfa buzelor noastre dau laudă
Numelui Său. Dumnezeu Şi-a dovedit Cuvântul, El a revărsat
Duhul Sfânt peste noi.
138 El a spus, „Cum a fost în zilele Sodomei, tot aşa va fi şi în ziua
în care se va descoperi Fiul omului.” Acum aţi observat? Din Fiul
lui Dumnezeu, chiar înainte ca El să devină Fiul lui David, El Se
descoperă din nou ca Fiul omului. Aţi observat Scriptura?
139 Pentru că, El întotdeauna face, El niciodată nu face nimic
fără ca El să îi înştiinţeze pe slujitorii Lui profeţii. Este exact aşa.
Asta a fost făgăduinţa Lui. Vedeţi? El niciodată nu face nimic…
Dumnezeu nu poateminţi. El întotdeauna o descoperă, mai întâi,
înainte ca să o facă.
140 Priviţi la situaţia în care ne aflăm noi astăzi. Uitaţi-vă
unde suntem. Fiecare dintre voi va admite că noi suntem într-o
Sodomă modernă. Ştiţi că această ţară este gata să o încaseze.
Este…fără speranţe; nu mai există nicio mântuire pentru
această naţiune sau pentru nicio altă naţiune. Am depăşit aceea
acum. Profeţiile care sunt profeţite privitor la asta, s-au împlinit.
Dumnezeu strânge de ici şi colo, ia ultima oiţă oriunde ar fi. Într-
o zi, vor fi toate înăuntru. Suntem la timpul sfârşitului. Priviţi,
poziţional.
141 Eu vă cer, doar ca un frate sau o soră, să creaţi încă un
moment de credinţă înainte să ne rugăm pentru aceşti oameni.
Şi ştiu că nu trebuie să plecăm la o anumită oră. Dar eu—eu—
eu vreau să încep rândul de rugăciune şi apoi voi care trebuie să
plecaţi puteţi să plecaţi atunci. Vedeţi? Voi care vreţi să rămâneţi
în rândul de rugăciune puteţi rămâne. Dar daţi-mi voie, doar ca
frate, să vă subliniez ceva doar un moment.
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142 Observaţi-l pe Isus, în Luca 17:30, vedeţi, când El spunea
acolo despre timpul sfârşitului, cum vor fi ei ca în zilele lui
Noe. Apoi a spus, „Şi cum, tot aşa, ca în zilele Sodomei,” a
spus, „când Fiul omului se va desoperi.” Fiul omului din nou, nu
Fiul lui Dumnezeu. „Fiul omului,” vedeţi, asta aduce din nou la
Maleahi 4, direct înapoi. Toate aceste alte profeţii care vin direct
înăuntru, cum trebuie să se întâmple. El dovedeşte că Cuvântul
Lui este aşa. Aşa este.
143 Şi observaţi, făcând asta, cum El urmează să reverse Duhul
Lui peste toată făptura, şi ce urmează să aibă loc şi cum se va
face din nou restaurarea. „Şi feciorii voştri şi fetele voastre vor
proroci. Peste roabele şi robii Mei voi turna din Duhul Meu. Şi
voi arăta semne sus în cer.”
144 Am o fotografie aici, de la Fratele Lee Vayle aici. Aş vrea
să vă arăt exact ce s-a întâmplat pe munte, zilele trecute, când
toţi copiii de la şcoală au fost scoşi afară, chiar înainte de acest
subiect important despre deschiderea celor Şapte Peceţi. Când
copiii din şcoală au ieşit afară, eram acolo sus în rugăciune, aici
era Foc care cobora într-o pâlnie, apoi urca în sus şi izbucnea, şi
se învârtea şi cobora din nou. Asta-i ce a spus El ce sămă duc şi să
spun oamenilor. Noi…Iată-L acolo, unde şcolile din Tucson…
şi unde Acesta s-a ridicat în aer.
145 Şi ştiinţa a făcut fotografii, şi aşa mai departe, şi a investigat
Asta. Au spus, „Unde este lucrul Acesta? Ce s-a întâmplat?” Ei
nu o pot desluşi, vedeţi. Oh, asta nu s-a întâmplat într-un colţ,
numai conştiinţa întunecată. Asta niciodată…Isus, când a fost
aici, acolo erau milioane de oameni care nu au ştiut niciodată că
El era pe pământ. Da. Vor fi milioane astăzi care nu vor înţelege,
zeci de milioane de ei.
146 Dar vor fi, pentru cei la Care este trimis El, ei vor înţelege.
„Cei înţelepţi vor cunoaşte pe Dumnezeul lor în ziua aceea, şi vor
face isprăvi.” Ne dăm seama de asta, de ora în care trăim acum.
147 Priviţi la Sodoma acum, priviţi ce s-a întâmplat. El a spus,
„Aşa cum a fost în zilele Sodomei.” Acolo era un grup de
oameni care aşteptau un fiu făgăduit. Noi credem asta. Acela
era Abraham şi grupul lui. Acolo era un grup căldicel, Lot,
pe jumătate decăzut, deşi un credincios; jos în Sodoma. Trei
categorii de oameni.
148 Există întotdeauna acele trei categorii. Ham, Sem, poporul
lui Iafet. De asemenea, credincioşi, credincioşi prefăcuţi, şi
necredincioşi. Ei sunt peste tot, şi noi—noi îi găsim în fiecare
grup. Şi, peste tot, îi găsiţi. Şi acele grupuri încă sunt aici. Voi
trebuie să îi împărţiţi. Puteţi găsi asta drept prin Scriptură, se
potriveşte perfect.
149 Ascultaţi asta. Priviţi unde ne aflăm noi, poziţional şi
profetic, în seara aceasta. Acum, fiecare dintre noi ştim că lumea
este într-o stare Sodomită.
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Cunoaştem toate profeţiile despre Israel, este în patria lui.
Dacă vreţi să ştiţi la nivel naţional unde ne aflăm, uitaţi-vă la
Israel, unde este el.
150 Dacă vreţi să ştiţi în ce stare este biserica, urmăriţi felul
cum acţionează femeile. Ea este biserica. O vedeţi, imorală,
indecentă; urmăriţi, priviţi unde este biserica. Doar urmăriţi-
o, vedeţi, vedeţi, doar priviţi femeile. Vedeţi unde, cum femeile
voastre se degradează şi devin aşa de întinate, iată cum este
biserica voastră, vedeţi, tipul.
151 Priviţi unde este Israelul, vedeţi ora timpului în care trăim.
Vedeţi, doar urmăriţi acele semne şi minuni. Dacă voi—dacă voi,
sau dacă ochii voştri sunt deschişi, vedeţi unde ne aflăm.
152 Acum observaţi poziţional unde ne aflăm, lumea într-o stare
de Sodomă. Acum observaţi, „aşa cum a fost.” Acum observaţi,
acolo era cineva, în ziua aceea, în aşteptare să vină un fiu
făgăduit. Abraham şi Sarah, aşteptau un fiu făgăduit în grupul
lui Abraham. Ei nu erau în Sodoma. Dar chiar în acel moment,
ultimul capitol al evenimentului, chiar înainte să vină fiul
făgăduit, erau trei oameni care au venit jos din Cer, un Înger…
doi Îngeri şi Dumnezeu. Şi ei au venit şi au stat de vorbă cu
Abraham, sub stejar. Aşa este? Şi doi dintre ei au coborât în
Sodoma şi au strigat împotriva păcatelor cetăţii. Şi asta a fost
chiar înainte de arderea lumii Neamurilor, în vremea aceea.
Toată Sodoma a pierit chiar atunci. Doar câţiva au fost traşi
afară, Lot şi cele două fiice ale lui. Soţia lui nici măcar nu a
reuşit; ea s-a întors înapoi. Cum mi-ar place chiar să am timp
să vă arăt asta chiar acum, unde se află acea biserică în acea
poziţie. Vreau să observaţi acum.
153 Şi un Om a rămas în urmă, care a stat de vorbă cu Abraham,
şi El a înfăptuit un semn înaintea lui Abraham. Şi, urmăriţi,
Abraham l-a văzut pe Dumnezeu în multe semne mari. Credem
asta, nu-i aşa? Chiar înainte să vină fiul. Dar înainte ca fiul să
fie manifestat, a fost un semn care i-a fost dat.
154 Pentru că, Fiul, adevăratul Fiu, urma să fie Fiul lui
Dumnezeu, prin credinţa lui Abraham, vedeţi, era Isus. Noi fiind
sămânţa lui Abraham, morţi în Cristos, noi suntem sămânţa lui
Abraham.
155 Observaţi acum chiar înainte ca lucrul acesta să aibă loc, ca
acest fiu să vină. Acum, Acesta care a rămas şi a stat de vorbă
cu Abraham, era cu spatele la cort, şi El a spus, „Abrahame.”
Acum, doar cu o zi înainte de aceea, el era Abram. Acum El a
spus, „Abrahame, unde este nevasta ta, Sarah?” nu Sarai, S-a-
r-a-i. S-a-r-a-h, prinţesă. „Unde este nevasta ta, Sarah?”

A spus, „Ea este în cort în spatele Tău.”
156 El a zis, „Eu am să vă vizitez, vedeţi, conform cu făgăduinţa
Mea care ţi-am făcut-o.” Cu alte cuvinte, „Ciclul vieţii, Sarah va
începe din nou ciclul ei normal de viaţă.”
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157 Şi Sarah, fiind bătrână, în vârstă de o sută de ani acum, în
cort, a râs în sinea ei. Vedeţi, ea a zâmbit în sinea ei, a zis, „Cum
poate Omul acela să aibă dreptate? Vezi, eu o femeie bătrână,
domnul meu Abraham acolo afară, bătrân şi el, relaţia de familie
s-a terminat de ani de zile.” A spus, „Cum să pot avea vreodată
plăcere din nou cu domnul meu? El bătrân, şi eu bătrână, trecută
de perioada de a face copii, venele de lapte duse, fiecare…‚Ea
este secătuită.’ Cumamputea noi vreodată sămai avemplăcere?”

158 Şi Omul acela, cu spatele la cort, a zis, „De ce a râs Sarah,
zicând, ‚Cum să se întâmple aceste lucruri?’” Ce a fost asta?
Discernământ, un profetic! Vedeţi? Vedeţi? Asta-i ce a văzut el.

159 AcumEl a spus, „Asta se va întoarce din nou, şi Fiul omului,”
care acela era, acela era Fiul omului chiar acolo. Ei bine, el L-
a numit Elohim, „Domnul Dumnezeu.” Elohim, oricine ştie că
aşa este, Elohim este Domnul Dumnezeu. „La început Elohim a
creat cerurile şi pământul,” Cel Atotsuficient. Fiul omului făcut
trup, iată-L stând acolo în trup în acel moment, ca o teofanie,
stătea acolo şi discernea ce spunea Sarah în cort în spatele Lui.
El a făgăduit. Urmăriţi. La Sămânţa Regală a lui Abraham îi este
făgăduit să vadă acelaşi lucru.

160 Dar observaţi-l pe Lot, avea şi el un mesager acolo jos, doi
dintre ei au coborât acolo. Unul dintre ei a coborât, şi un altul
s-a dus cu el, şi ei au predicat şi au chemat poporul să fugă de
mânia care urma să vină.

161 Poziţional, lumea niciodată nu s-amai aflat în acea stare, din
ziua aceea în care Isus a făcut făgăduinţa şi până chiar acum.
Vreau să întreb pe orice istoric care ar putea fi în clădire, sau
dacă auziţi chiar pe această bandă, şi o auziţi oricând, vă rog să-
mi scrieţi. Am studiat istoria acum de vreo treizeci de ani, istoria
Bibliei, şi nu a fost niciodată o persoană pe care eu să o fi văzut
vreodată în toată istoria bisericii, în timpul celor şapte epoci ale
bisericii. Că noi suntem acum în Laodicea, şi noi ştim asta.

162 Nu a fost niciodată un mesager, care să fi mers vreodată
la toată biserica, cu numele care să se termine cu h-a-m,
până acum. G-r-a-h-a-m, Billy Graham. A fost Moody, Finney,
Sankey, Knox, Luther, şi aşa mai departe, dar niciodată un h-
a-m, „tatăl neamurilor.” Acum amintiţi-vă, el este G-r-a-h-a-
m, şase litere. Dar A-b-r-a-h-a-m are şapte litere. Observaţi,
ei sunt acolo, Billy Graham, care merge în—în toate părţile
lumii, şi cheamă afară din Sodoma, „Ieşiţi afară, fugiţi de mânia
viitoare.” Nu este niciun om despre care să ştiu, în câmp, care
să-L fi luat pe Dumnezeu, cu acel cuvânt de justificare, cum face
Billy Graham. El îl poate caracteriza. El nu este aşa un teolog…
Presupun că el este un teolog, dar el nu este un învăţător aşa
de puternic. Dar Dumnezeu este cu el. Omul acela stă acolo
cu ceva ca o lecţie de şcoală Duminicală, şi acaparează atenţia
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acelor oameni. El este slujitorul lui Dumnezeu din timpul acesta.
Pentru cine? Biserica naturală, care este în Sodoma.
163 Dar amintiţi-vă, acolo era o biserică spirituală, care nici
nu era în acea organizaţie denominaţională. Un grup chemat
afară, şi au primit şi ei un mesaj, şi un mesager. Şi ce a
fost asta? Discernerea gândurile care erau în inimă. Dumnezeu
întotdeauna Îşi dovedeşte Cuvântul.
164 Să ne rugăm. Dragă Tată Ceresc, acest moment crucial,
în care trebuie luate decizii, timpul se scurge, nu ştim ora
când Domnul nostru ar putea veni. Dar după cum vedem
aceste profeţii care au fost făcute de El, prin profeţii Tăi de-a
lungul epocilor, sunt acum în desfăşurare. O Dumnezeule, cât
Îţi mulţumesc pentru asta, că până şi oameni capabili, oameni
capabili în—în teologie, care pot sta împotriva vicleniei lumii şi
a celor necredincioşi, şi la aceste conferinţe, şi fără umbră de
îndoială ei se ridică acolo cu îndrăzneală şi curaj, cunoscându-
şi poziţia şi ca să dovedească cu Scripturile, că acest Cuvânt
este adevărat. Şi atunci noi care aşteptăm Venirea Ta, Doamne,
crezând aceste alte lucruri care au fost profeţite că se vor
întâmpla, să stăm şi să ne bucurăm văzându-Te umblând în
mijlocul nostru şi îndeplineşti chiar lucrul care Tu ai spus că se
va întâmpla, dovedind că Cuvântul Tău este drept. Dumnezeule
Etern, copiii Tăi bolnavi se află aici.
165 Nu ştiu cât timp mai avem de lucrat. Soarele de seară se
scufundă. Dar Tu ai făgăduit, profetului, „Va fi Lumină cam
pe timpul de seară.” Şi noi vedem că acelaşi soare care răsare
în Est, este acelaşi care apune în Vest. Civilizaţia a călătorit
cu soarele şi acum noi suntem pe Coasta de Vest, şi Evanghelia
a călătorit cu civilizaţia. Acum, Tată, noi ştim că acesta este
sfârşitul Evangheliei, sfârşitul timpului, sfârşitul epocii. Aceasta
se stinge în Eternitate. Dar Tu ai făgăduit că Fiul va răsări, Fiul
omului va fi descoperit. În zilele din urmă, se va întâmpla lucrul
acesta. Luminile de seară au venit, Tată. Îţi mulţumim pentru
asta. Şi cu smerenie cum este, totuşi Tu o faci atât simplu, de
multe ori, că aceasta merge mult pe deasupra marilor, aşa numiţi
mari gânditori, şi o descoperi pruncilor care vor să înţeleagă.
166 Mă rog, Dumnezeule, ca Tu să faci astfel, în seara aceasta,
ca sărmanii Tăi copii bolnavi de aici să vadă făgăduinţa lui
Dumnezeu, şi fiecare dintre ei să fie vindecat, şi să plece de aici,
mâine, cu trupuri noi puternice, şi să fie bine din nou. Acordă
lucrul acesta, Doamne, aşa ca ei să poată duceMesajul de la unul
la altul, până când acel ultimul este în staul, şi atunci uşile se
vor închide. Ajută-ne, dragă Dumnezeule. Eu Te întreb, în seara
aceasta, în faţa tuturor acestor lucruri, dacă Tu vrei încă o dată,
Tată, pentru mine.
167 Se—se părea, seara trecută, că oamenii nu au observat asta
preamult. Dar, mă rog, fă să se întâmple din nou în seara aceasta,
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Doamne. Pentru că, am trecut peste timpul care mi-a fost alocat
pentru vorbire, dar nu ştiu cât timp vom mai avea să facem asta.
Astfel, mă rog, Tată, vrei să mă asculţi? Şi ascultă rugăciunea
acestor bărbaţi şi femei evlavioşi prezenţi aici în seara aceasta,
care sunt umpluţi cu Duhul Tău. Ei sunt credincioşi, Doamne,
Tu poţi chiar să lucrezi în mijlocul lor. Şi noi suntem…Mă rog
ca Tu să confirmi Cuvântul Tău, spus de Tine, „Cel ce crede în
Mine, lucrările pe care le fac Eu le va face şi el.” Fă să fie din
nou, Isuse, pentru a dovedi că Tu eşti acelaşi ieri, azi şi în veci.
Cer lucrul acesta spre slava lui Dumnezeu, în Numele Fiului Său,
Isus Cristos. Amin.
168 Acum, doar pentru un moment, vreau să ştiu câţi oameni
de aici au cartonaşe de rugăciune. Eu—eu vreau să vă ridicaţi
mâinile, fiecare dintre voi care aveţi cartonaşe de rugăciune. Ei
bine, în general, cred că sunt cam peste tot.
169 Mă întreb câţi oameni sunteţi aici care nu aveţi cartonaşe de
rugăciune, şi totuşi sunteţi bolnavi, aţi vrea să vă ridicaţi mâinile
şi să spuneţi, „Eu nu am un cartonaş de rugăciune, şi totuşi sunt
bolnav. Am nevoie.”
170 Vreau să vă cer să fiţi reverenţi pentru un moment. Acum,
mie îmi place să vă vorbesc. Asta este problemamea întotdeauna,
că vorbesc prea mult. Dar înainte să veniţi, eu—eu aş spera şi
nădăjduiesc că Dumnezeu vă va dovedi lucrul acesta şi ce am
spus că este Adevărul, şi să—El să vadă.

Acum, câţi dintre cei care stau acolo sunt bolnavi, şi care ştiţi
că eu nu ştiu niciun lucru despre voi, ridicaţi-vă mâinile. Doar
uitaţi-vă la asta. Bine.

Vreau pe cei fără cartonaşe de rugăciune acum. Cartonaşele
de rugăciune vor fi chemate. Vreau să vă rugaţi.
171 Biblia a spus că, „Isus Cristos este acelaşi ieri, azi şi în
veci.” El spune, „El este un Mare Preot care stă acolo şi face
mijlociri pe baza mărturisirii noastre.” Trebuie să mărturisim
mai întâi, înainte ca El să poată fi un Mare Preot, pentru că
El mijloceşte numai la mărturisirea noastră. Aşa este, fraţilor
lucrători? Vedeţi, El mijloceşte doar pe baza mărturisirii noastre,
ce mărturisim noi că este El, ce a făcut El pentru noi. Nu ce va
face El. El deja a făcut-o. Noi trebuie sămărturisim că El a făcut-
o. „El a fost străpuns pentru păcatele noastre, prin rănile Lui am
fost tămăduiţi.”
172 Acum, Tatăl Ceresc ştie. Şi mă uit peste voi, este să văd că
recunosc un bun prieten de-al meu din Ohio, el şi soţia lui sunt
prezenţi aici, este Dl. Dauch şi soţia lui. Şi cred că, şezând al
doilea sau al treilea de lângă ei, este din nou acel Reverend,
Dl. Blair pe care l-am văzut seara trecută. Este întuneric peste
audienţă, pentru mine, din cauza acestor lumini de aici este
cumva puţin înceţosat pentrumine, şi eu—eu nu vă văd prea bine.
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173 Dar vreau ca voi să vă rugaţi. Şi puneţi pe inima voastră
lucrul de care aveţi nevoie, şi cereţi Marelui nostru Preot, Care
poate fi atins de sentimentul slăbiciunile noastre.
174 Acum, eu nu vă cunosc, şi voi aţi putea să mă atingeţi peste
tot, ar fi ca şi cum l-aţi atinge pe fratele vostru, pe soţul vostru,
păstorul vostru, cineva, asta nu ar—asta nu v-ar ajuta cu nimic.
Dar dacă îl atingeţi pe El, şi dacă suntem într-adevăr în acord
cu Duhul Lui, atunci El poate folosi credinţa voastră care să se
atingă de El, şi darul meu prin care să vă răspundă.
175 Vedeţi, eu aş fi tot aşa de mut ca acesta, acesta de aici, fără
un glas care să vorbească prin el. Trebuie să…Acesta, acesta
este mut fără ceva aici care să vorbească prin el. Şi aşa este şi
orice persoană, este mută, când se ajunge la aceste lucruri, dacă
Dumnezeu nu vorbeşte prin ei.
176 Acum voi rugaţi-vă, şi să vedem dacă aceste lucruri care le-
am spus sunt adevărul. Să dea Dumnezeu să fie aşa. Eu nu spun
că El o va face. Eu sper că El o va face. Nădăjduiesc că El o va
face. El încă nu m-a dezamăgit, de-a lungul anilor, prin întreaga
lume, cu tot felul de naţiuni, şi milioane de oameni. El niciodată
nu m-a dezamăgit. Şi sunt sigur, tot atât de sigur cum cred că
stau aici, că El nu mă va dezamăgi acum.
177 Vă voi cere doar să fiţi reverenţi şi să staţi jos, doar pentru
câteva momente. Vom elibera audienţa principală şi ne vom ruga
pentru bolnavi, chiar într-o clipă.
178 Dar vreau ca voi, credincioşilor, chiar să nu vă uitaţi la
mine, ci să credeţi. Spuneţi, „Eu cred că ce a spus omul acela
este Scriptura. Nu ştiu dacă suntem atât de înaintaţi în timp
cum spune el că suntem. Dar, dacă da, atunci trebuie să se
întâmple. Dacă Cuvintele lui sunt Cuvintele lui Dumnezeu,
atunci, cuvintele lui vor da greş dar Cuvintele lui Dumnezeu nu.”
179 Dumnezeu este obligat să Îşi respecte Cuvântul. El Îl va
dovedi. Îl va dovedi. „Cel ce crede în Mine.” El a dovedit că
aceasta este ziua din urmă. A dovedit ce se va întâmpla. El a
dovedit că asta trebuia să se întâmple.
180 Şi, amintiţi-vă, Abraham şi grupul lui nu au mai primit
niciun alt semn de la Dumnezeu, până nu a venit fiul făgăduit.
Câţi ştiu că asta-i adevărat? Acel semn de discernământ! Şi
Sămânţa regală a lui Abraham, daţi-mi să vă aud…Daţi-mi
voie să vă spun, AŞA VORBEŞTE DOMNUL, voi primiţi ultimul
vostru semn. Asta e conform cu Scripturile şi descoperirea lui
Dumnezeu care este în inima mea, care spune că acesta este
Adevărul. Şi eu nădăjduiesc că voi veţi crede că acesta este
Adevărul.
181 Acum credeţi. Toţi doar să credeţi, ziceţi, „Doamne Isuse,
lasă-mă să Te ating. Eu am o nevoie în inima mea, şi eu ştiu că
Fratele Branham nu ştie nimic despre mine. Eu nici măcar nu-
l cunosc pe om, şi el nu mă cunoaşte, dar Tu ştii. Şi dacă el mi-
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a spus Adevărul, asta se va întâmpla.” Vă cer, să nu vă mişcaţi
acum, doar pentru puţin. Fiţi cu adevărat…

Vedeţi, voi sunteţi duh. Şi eu iau fiecare duh de aici sub
controlul meu, în Numele lui Isus Cristos, ca Cuvântul Lui să
poată fi împlinit.

Acum doar fiţi reverenţi. Rugaţi-vă. Priviţi la El, ziceţi,
„Doamne, eu cred. Ajută necredinţei mele.”

Să începem. Trebuie să mă concentrez pe o anumită parte a
clădirii aici, pentru că, vedeţi, aşa de mulţi dintre voi, şi fiecare
dintre voi este un duh.
182 Eu nu pot. Voi spuneţi, „Cum este cu mine?” Eu nu aş putea
să vă spun. Este suveran. Toate lucrările lui Dumnezeu sunt
suverane. Vor fi mulţi oameni vindecaţi care vor trece pe această
platformă, în seara aceasta, s-ar putea să fie mulţi care nu vor fi.
Totul aparţine suveranităţii lui Dumnezeu. Cine îi poate spune
Lui ce să facă? Nimeni. El lucrează conform cu voia Lui Proprie,
cu Propriul Lui plan.
183 Dar voi doar credeţi. Fiţi smeriţi. Nu fiţi agitaţi. Doar
întindeţi-vă spre Dumnezeu, şi spuneţi, „Doamne Dumnezeule,
eu cred.” Vedeţi? „Lasă-mă să mă ating de haina Ta. Eu am
nevoie de aşa-şi-aşa. Eu ştiu că fratele nu mă cunoaşte sau nu-
mi cunoaşte nevoia, dar el ne-a spus despre aceste lucruri pe care
Tu le-ai făcut, şi zice că Tu eşti aici acelaşi astăzi.”
184 Asta nu vă exclude pe voi fraţilor de aici de pe platformă, pe
oricare dintre voi. Vă cer doar, fraţii mei, ca şi conlucrători ai—ai
Evangheliei lui Cristos. Vă vorbesc cât de sincer ştiu, ca un—un
om muribund cu voi, vedeţi, părăsind această lume. Noi trebuie
să plecăm. Şi eu trebuie să dau o socoteală în Ziua Judecăţii,
pentru ce spun. Sunt conştient de asta, foarte conştient. Şi eu
vă apreciez omeni, pentru ceea ce sunteţi, pentru că staţi aici cu
mine, ca să mă ajutaţi. Eu încerc să vă ajut, să fac tot ce pot eu,
de dragul Împărăţiei lui Dumnezeu.

Mă rog şi cer.
Aici, câţi aţi văzut vreodată Lumina aceea din fotografie?

Aţi văzut fotografia cu Aceasta? Iată Ea atârnă chiar acolo. Nu
O puteţi vedea?
185 Este sus deasupra acelei doamne care stă acolo cu batista ei.
Ea se roagă pentru cineva drag. Aşa este, doamnă. Acel drag…
Crezi că eu sunt profetul Lui, sau scuză-mă, slujitorul Lui? [Sora
spune, „Eu cu siguranţă cred.”—Ed.] Crezi asta? În regulă. Acum,
dacă Dumnezeu îmi poate descoperi ce este în neregulă, ei bine,
vei accepta că este din partea lui Dumnezeu, exact ca femeia care
s-a atins de haina Lui? Acum, tu ştii că eşti—eşti la douăzeci sau
treizeci de picioare de mine, sau mai mult, tu nu m-ai atins pe
mine. Dar tu ai atins Ceva, pentru că tu ştii că eşti în contact cu
Ceva, Cineva. Ceea ce este, este pentru o femeie, care este fiica
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ta. Aşa este. Crezi că ea se va face bine? Ea este dependentă de
droguri. Este exact aşa. Eu o văd înotând, beată. Vezi? Acum,
batista pe care o ai în mână, pune-o peste ea, şi nu te îndoi. Eu
cred că Dumnezeu o va elibera. Vei crede asta cu mine? Amin.

Acum, eu nu o cunosc pe femeie, dar Dumnezeu o cunoaşte.
Credeţi acum cu toată inima?
186 Bărbatul care şade sus acolo îmbrăcat cu cămaşa cu dungi,
cu o hernie, crezi că Dumnezeu te va vindeca şi te va face bine?
Crezi că El o va face? Nu l-am văzut niciodată pe om în viaţamea.
Ai un cartonaş de rugăciune, domnule? [Fratele spune, „Nu, nu
am.”—Ed.] Nu ai? Nu ai nevoie de unul.

„Dacă tu poţi crede!”
187 Aici şade o femeie care încearcă să privească peste această
femeie care stă chiar aici. Este o străină pentru mine. Dar ea
este foarte agitată. Nu o cunosc. Eu nu am văzut-o niciodată,
în viaţa mea. Dar Dumnezeu o cunoaşte, şi ea este conştientă
chiar acum că este în contact cu Ceva. Te rugai acolo pentru o
cauză. Motivul pentru care eşti, este pentru că nu poţi sta mai
mult decât seara aceasta. Trebuie să laşi adunarea. Ai în plan să
pleci acasă, mâine. Nu eşti de aici, şi nu eşti nici din California.
Tu mergi spre Est de aici. Vei merge cu avionul. Plănuieşti să
mergi cu avionul. Eşti din Oklahoma. Da. Aşa este.
188 Şi eşti şi într-o stare pe moarte. Ai venit aici ca să se facă
rugăciune pentru tine. Tu nu ai un cartonaş de rugăciune. Dar
tu ai crezut că vei fi vindecată, dacă ai putea doar să ajungi aici.
Aşa este. Şi, starea ta este cancer. Cancerul este în os. Crezi că
vei fi vindecată acum? Crezi că eşti în contact cu El, sora mea?
Poate Dumnezeu îmi va spune cine eşti, atunci te-ar ajuta asta?
Dacă da, ridică-ţi mâna dacă crezi asta, că (Dumnezeu) asta te-
ar ajuta. În regulă, D-nă Steel, te poţi întoarce în Oklahoma.

Eu nu o cunosc pe doamna. Nu am văzut-o niciodată.
189 Iată o doamnă care stă chiar aici în spatele ei. Ea suferă de
vene varicoase. Şi, şi ea are un fiu care este un alcoolic, şi ea se
roagă pentru el. Dacă ea va crede, ea poate fi vindecată. D-na
Mason, vei crede cu toată inima, şi vei crede că Isus Cristos îţi va
acorda vindecarea? Crezi?

Bine, atunci pune-ţi mâna peste doamna aceea care stă lângă
tine acolo, ea se roagă pentru soţul ei care nu este mântuit.
Dumnezeu va acorda vindecarea.

Să ne rugăm.
190 Dragă Dumnezeule, mă rog ca Tu să-i acorzi acea
binecuvântare. Dă-i acelei femei dorinţa inimii ei, Doamne.
Credinţa ei este atât de aproape de Tine, încât Te-a atins. Şi mă
rog, Tată, ca Tu să o ajuţi, în Numele lui Isus. Amin.

Acum crede cu toată inima, că o vei primi. Vei face asta? Bine.
Dumnezeu să te binecuvânteze.
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Crezi că soţul tău va fi mântuit, doamnă? Crezi cu toată
inima? Ridică-ţi mâna, că tu crezi.
191 Pare să fie, înaintea mea, o femeie care este foarte masivă.
Ea şade acolo. Crezi că eu sunt slujitorul lui Dumnezeu? Crezi
că sunt slujitorul lui Dumnezeu? Crezi. Bine. Eu nu te cunosc.
Necazul tău este, sunt glandele. Eşti supraponderală. Ai fost la
un doctor, a spus că nu poate face nimic în privinţa asta, dar
acela era un doctor pământesc. Înţelegi? A ta…Ai avut chiar
multe suferinţe. Ţi-ai pierdut soţul. Tu nu eşti de aici. Eşti de
fapt din Arkansas. Cauţi şi de lucru, şi tu nu poţi găsi de lucru.
Ţi-a fost teamă că, ceva, nu vei fi chemată. Dar credinţa ta acum
l-a atins pe Dumnezeu. Sora mea, du-te, crede. Dumnezeu să-ţi
dea un loc de muncă, să-ţi dea dorinţa inimii tale.

Dumnezeu dovedeşte că Cuvântul Lui este adevărat. Credeţi
că aşa este? Acum vreau doar să vă rugaţi cu mine din nou.
192 Tată, Dumnezeule, Tu eşti acelaşi Dumnezeu care a dovedit.
Când ai spus, „Fata nu este moartă, ea doarme,” atunci Tu a
trebuit să dovedeşti. Acum, Tu ai făgăduit că, chiar înainte de
venirea timpului sfârşitului, că Fiul omului Se va descoperi în
acelaşi fel cum a făcut-o El la Sodoma. Tu ai făgăduit asta,
Doamne. Acum Tu ai venit pe pământ, în forma Duhului Sfânt,
şi ai venit în mijlocul nostru, în seara aceasta, noi oamenii
credincioşi, şi ai dovedit lucrul acesta. Ai dovedit Cuvântul Tău
aşa cum ai făcut în ziua aceea. Doamne, nu mai avem nevoie de
alte dovezi. Tu eşti în mijlocul nostru. Noi te iubim. Şi suntem
conştienţi că acesta este ultimul semn chiar înainte de Venirea
Ta, conform cu Scripturile. Şi toate umbrele şi tipurile nu dau
greş niciodată. Ele trebuie să fie pozitive.
193 Astfel ne rugăm, Tată, în timp ce copiii Tăi vin acum să se
facă rugăciune pentru ei, ca fiecare să fie vindecat. Fă să nu
rămână nicio persoană bolnavă printre noi, la sfârşitul acestui
serviciu de vindecare. O dragă Dumnezeule, vrei să laşi ca
ungerea Ta să fie aşa de îndurătoare peste poporul Tău chiar
acum, ca fiecare dintre ei să poată fi vindecat?
194 Şi dacă sunt unii aici, care nu sunt încă copiii Tăi, şi pe baza
acestor lucruri, că…Ei au auzit Cuvântul şi au văzut lucrul
împlinit, chiar exact dovedit la literă, şi Cine eşti Tu, şi ce eşti
Tu, că Tu eşti aici.
195 Şi, Doamne, ai—ai binecuvânta Tu o minciună? Păi, cu
certitudine nu, Doamne. Dar Tu ai promis că vei binecuvânta
Cuvântul Tău, şi că Acesta nu se va întoarce gol. Va împlini ceea
ce a fost menit să facă. Şi acum Tu ai făcut lucrul acesta înaintea
noastră, în seara aceasta, dincolo de orice umbră de îndoială.
196 Şi cu capetele noastre plecate, sunt oameni aici care
niciodată nu au crezut înainte, care ar vrea doar să ridice mâna?
Cu capul vostru plecat, doar ridicaţi-vă mâna. Şi ridicaţi-vă
în picioare, şi spuneţi, „Eu cred acum, cu toată inima mea. Şi
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vreau să-l accept pe Isus Cristos, chiar acum.” Aţi vrea să faceţi
asta, vreo persoană, vreo persoană care este aici, care încă nu
L-a acceptat pe Cristos, şi ar vrea să facă lucrul acesta în acest
moment? Eu nu vă voi spune…Mergeţi la biserica care vă place.
Dar eu vă cer să-l primiţi pe Isus Cristos în timp ce voi…
Probabil că niciodată nu veţi fi mai aproape de El până când
nu Îl veţi vedea în persoană când vine în trupul Său vizibil din
Ceruri. Îl veţi accepta acum dacă nu aţi făcut-o deja?
197 Pe baza faptului că nu văd pe nimeni aici în picioare, eu cred
atunci că voi toţi sunteţi cu mintea întreagă, sensibili, şi vă daţi
seama ce faceţi. Dacă staţi acolo sub asta, amintiţi-vă, „Dacă
vă ruşinaţi cu Mine înaintea oamenilor, Eu mă voi ruşina cu voi
înaintea Tatălui Meu.” A fost cineva care s-a ridicat, poate, da,
în audienţă, în spate.
198 Dragă Dumnezeule, fie ca cei, eu nu văd, care stau în
picioare, ei vor să Te accepte. Ei îşi dau seama, Doamne, că lucrul
acesta nu s-a făcut până în acest timp, şi acum Tu confirmi
şi dovedeşti că este aşa. Mă rog, Tată, ca în inimile lor, care
sunt mişcate în mod ciudat în acest moment…De unde ştim
că aceasta nu este ultima persoană care vine înăuntru? Acesta
ar putea fi sfârşitul pentru Los Angeles. Acesta poate fi ultimul
suflet care se va naşte în Împărăţie. Nu ştim când vor veni acele
vremuri. Şi când vin, uşa va fi închisă, Trupul va fi complet. Nu
va fi un Trup ciudat sau o Mireasă ciudată. Va avea numai un
anumit număr de membri ale căror nume au fost puse în Cartea
Vieţii Mielului înainte de întemeierea lumii, după care a venit
Isus ca să-i ia, ca Adam, a păşit drept afară ca să îşi salveze soţia.
Mă rog, Dumnezeule, ca Tu să-i primeşti acum în Împărăţia Ta.
Sunt în mâinile Tale. Ocupă-te de ei, Doamne, mă rog în Numele
lui Isus. Amin.
199 Dumnezeu să vă binecuvânteze pe fiecare dintre voi care v-
aţi ridicat. Nu am ştiut că unii dintre voi eraţi în picioare. Câţiva
s-au ridicat în spate, câţiva sus în balcon. Acum vreau ca voi să
faceţi un lucru pentru mine. Vă rog să mă înţelegeţi. Întâlniţi-
vă cu un lucrător de aici şi staţi de vorbă cu ei, după ce se
termină biserica. Veţi face asta? Să nu renunţaţi. Dacă nu aţi fost
niciodată botezaţi în botez Creştin, faceţi asta imediat după, şi
apoi staţi cu mâinile ridicate până când primiţi Duhul Sfânt.
200 Acum, şi mulţi oameni au cartonaşe de rugăciune aici. Le
vom cere să se ridice, şi să vină aici sus, şi cred că vor trece pe
aici. Sau trebuie eu să vin…[Un frate zice, „Nu.”—Ed.] Eu nu
voi putea. [„Vino din partea asta aici.”] Din partea asta aici, pot
veni pe aici, dincolo pe partea asta, oamenii care au cartonaşe de
rugăciune.
201 Şi acum dacă este vreunul dintre voi care trebuie să plece,
este…eu am întârziat. Îmi pare rău. Voi încerca să fac un pic
mai binemâine seară. La…este zeceminute după zece, la ceasul
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de pe perete. Vă mulţumesc foarte mult pentru participarea
voastră în seara aceasta, şi fie ca Dumnezeul Cerului să vă
binecuvânteze. Dacă doriţi să staţi şi să urmăriţi rândul de
rugăciune, sunteţi întotdeauna bineveniţi. Dar vom începe să ne
rugăm pentru bolnavi acum, şi eu nu vreau să vă reţin, doar dacă
vreţi să rămâneţi. Sunteţi liberi în Numele Domnului Isus. Fie ca
pacea lui Dumnezeu sămeargă cu voi şi să vă binecuvânteze, şi să
vă dea odihnă în trupurile voastre, peste noapte, şi să vă acorde
sănătate ca să puteţi reveni din nou mâine seară. Dumnezeu să
fie cu voi acum.
202 Şi cei care au cartonaşe de rugăciune să se ridice pentru
rugăciune acum, în timp ce ne rugăm colectiv pentru oameni.
Acum vrem să ştiţi, acum, voi care staţi în picioare cu un
cartonaş de rugăciune, este vreo îndoială în viaţa voastră? Este
vreo, scuzaţi-mă, vreun păcat în viaţa voastră pe care nu l-aţi
mărturisit? Dacă da, daţi-mi voie să vă cer asta. Nu veniţi în
rândul de rugăciune cu păcat nemărturisit în inima voastră.
Pentru că, voi trebuie…Aceasta este pâinea copiilor, vedeţi.
Şi dacă nu eşti un Creştin, predă-ţi viaţa lui Cristos, în rândul
de rugăciune, apoi vino. Este pentru credincios. Veţi face asta?
Acceptaţi-L mai întâi ca Mântuitorul vostru, şi apoi veniţi pe
platformă, ca să se facă rugăciune pentru voi.
203 Acum mă voi ruga pentru fiecare persoană; nu îi voi trece
doar repede, ca un fel de rutină. Suntem într-o biserică acum.
Cred că Sora Wyatt ne-a oferit prilejul să putem sta şi să ne
rugăm. [Un frate spune, „Da, toată seara, cât timp vreţi.”—Ed.]
Putem sta cât vrem. Şi îi mulţumesc SuroriiWyatt şi personalului
de aici, pentru că ne-au lăsat să facem asta. Dumnezeu să o
binecuvânteze. Soţul ei amabil a stat pe această platformă, s-
a rugat pentru bolnavi, până când a murit, din câte ştiu eu, un
adevărat soldat al crucii. Şi acum eu încerc să continui să fac
acelaşi lucru, să îi binecuvântez pe aceşti oameni.
204 Şi acum mă rog ca fiecare dintre voi care trece pe aici…
Nu e nevoie să mărturisiţi nimic din ceea ce vreţi. Nu e nevoie
să spuneţi nimic din ce este greşit cu voi. Doar veniţi şi daţi-mi
voie să mă rog pentru voi, şi credeţi.
205 Credeţi că Dumnezeu m-a trimis să fac asta? Ridicaţi-vă
mâna. Vă amintiţi ce a spus Îngerul Domnului? „Dacă îi vei face
pe oameni să te creadă şi vei fi sincer când te rogi, nimic nu va
sta înaintea rugăciunii.” Şi voi ştiţi că asta-i adevărat. A fost
dovedit, de nenumărate ori.

Acum îi voi cere surorii noastre Rose, dacă vrea, să cânte asta,
Crede Numai, sau,Marele Medic Este Aproape Acum, sau ceva.
206 Vreau ca fiecare dintre voi acum în—în părtăşie cu mine.
Vreţi, şi voi oamenii care nu sunteţi în rândul de rugăciune, vreţi
să vă rugaţi pentru aceşti oameni? Bine, promiteţi-le asta, prin
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ridicarea mâinii, „Eu mă voi ruga, vedeţi. Noi toţi ne vom ruga.”
Bine. Da.

Aş vrea ca voi, dacă trebuie să plecaţi, să mergeţi foarte
liniştiţi acum, ca să nu deranjaţi în timp ce ne rugăm.

Crezi că se va termina acum, soră? [Sora spune, „Cu toată
inima mea.”—Ed.]

Dragă Dumnezeule, îmi pun mâinile peste sora, provoc
suferinţa trupului ei. În Numele lui Isus Cristos, fie ca aceasta
să o părăsească. Amin.

Te binecuvântez, soră.
Crezi cu toată inima? Toate păcatele tale sunt mărturisite?

Tu eşti, din câte şti, eşti pregătită să-ţi primeşti vindecarea?
207 Dragă Dumnezeule, îmi pun mâinile peste sora mea, în
Numele Fiului Tău, Isus Cristos, şi cer ca suferinţa trupului ei
să plece, în Numele lui Isus. Amin.

Toate păcatele sunt mărturisite, şi eşti pregătit pentru
vindecarea ta? Crezi, frate? [Fratele spune, „Cred cu toată inima
mea.”—Ed.]
208 Dragă Dumnezeule, îmi pun mâinile peste fratele meu, căci
ştim că Tu eşti prezent aici, Doamne. Mă rog ca Tu să-l vindeci,
în Numele lui Isus Cristos. Amin.

Toate păcatele mărturisite? Nu, tu nu auzi. Crezi că vei auzi?
[Sora spune, „Cred. Dar am fost surdă.”—Ed.] Tu crezi.

Femeia este surdă acum. Să ne rugăm aici.
209 Dragă Dumnezeule, mă rog ca Tu să o vindeci pe sora
noastră, şi să iei această surditate de la ea. Ea se află într-o
lume închisă, în care nu poate auzi. Mă rog ca Tu să-i acorzi
vindecarea, prin Numele lui Isus.
210 Voi cere oamenilor să rămână cu capul plecat, un minut.
Vreau să văd ce i s-a întâmplat. Acum, vă rog, în Numele lui
Isus Cristos, să nu-şi ridice nimeni capul sau privirea. Acum, nu
trebuie să faceţi asta până când nu vă spun eu.
211 Mă poţi auzi acum? [Sora spune, „Ceva distorsionat.” Fratele
Branham bate din palme o dată. „Te pot auzi.”—Ed.] Mă auzi?
[„Ceva.”] Poţi auzi? Ea poate auzi acum. [Fratele Branham bate
din palme încă o dată.] Vezi? Auzi acest sunet?
212 Acum crede cu toată inima. Vrei? Şi tu să crezi, şi Dumnezeu
te va face complet bine. Ea a spus…Eu doar m-am rugat şi mi-
am pus mâinile pe urechile ei, şi ea a spus că poate auzi ceva. În
regulă, doar mergi înainte acum, crezând că vei auzi perfect, şi
tu vei auzi.

Sunt toate păcatele mărturisite, soră? [Sora spune,
„Da.”—Ed.] Eşti pregătită pentru vindecarea ta? [„Da.”]
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213 Dragă Dumnezeule, îmi pun mâinile peste sora mea, ştiind
că în noi nu este niciun lucru bun, în noi înşine. Dar noi ştim că
suntem Creştini, născuţi din Duhul lui Dumnezeu. Şi ne punem
mâinile peste sora noastră şi cerem vindecarea ei, în Numele lui
Isus Cristos. Amin.
214 Acum crezi că vei fi vindecată? [Sora spune, „Bine.”—Ed.]
Bine, acum tu—tu eşti vindecată. Iată cum se procedează. Aşa
este. Exact.
215 Toate păcatele sunt mărturisite? [Sora spune, „Da,
domnule.”—Ed.] Şi eşti pregătită pentru vindecarea ta? [„Da.”]
Crezi, prin punerea mâinilor, că Dumnezeul Care cunoaşte
inimile oamenilor, te va face bine? [„Cred.”]
216 Tatăl nostru Ceresc, mă rog ca Tu să o vindeci pe sora
noastră, în timp ce ne punemmâinile peste ea şi cerem în Numele
lui Isus Cristos ca Tu să o faci bine. Amin.
217 Ce mai faci? Desigur, tu şti că eu ştiu ce este rău cu tine. Dar
eu nu voi spune; pentru că, dacă da, aceasta va—aceasta doar va
continua să meargă înainte şi înainte. Dar dacă tu vrei…Sunt
toate păcatele mărturisite? [Sora spune, „Da, domnule.”—Ed.] Şi
tu crezi că Dumnezeu te va face bine? [„Da, domnule.”] Crezi că
artrita…eu deja am spus-o.

Dragă Dumnezeule, mă rog ca Tu să o ajuţi şi să o faci bine.
Admite aceasta, în Numele lui Isus.

Nu vei fi infirmă. Du-te, crede cu toată inima ta.
218 Crezi că Dumnezeu te va face bine? [Sora spune,
„Amin.”—Ed.] Toate păcatele sunt mărturisite şi eşti pregătită
pentru vindecarea ta? Crezi că spatele tău va fi bine?

Dragă Tată Ceresc, mă rog ca Tu să o vindeci şi să o faci bine.
În Numele lui Isus Cristos, aşa să fie. Amin.

Dumnezeu să te binecuvânteze, soră. Du-te, crezând acum.
Sunt toate păcatele mărturisite, soră, eşti pregătită pentru

vindecarea ta?
Dragă Dumnezeule, păcatele ei, spune ea, sunt mărturisite.

Îmi pun mâinile peste această femeie, în Numele lui Isus Cristos,
cer vindecarea ei. Amin.
219 Sunt toate păcatele mărturisite? Tu trebuie să fi în regulă,
eşti foarte bolnavă, ştii asta. Tu ştii că eu ştiu ce este rău cu tine.
Şi crezi că Dumnezeu te va face bine, îţi va vindeca inima şi te
va face complet bine?

Dragă Dumnezeule, mă rog ca în Numele lui Isus Cristos, să
o vindeci şi să o faci bine. Fie ca asta să o părăsească, Tată, în
Numele lui Isus. Amin.

Dumnezeu să te binecuvânteze acum. Nu te îndoi. Du-te,
crezând.

Păcatele toate mărturisite? Eşti pregătită pentru vindecare?
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Dragă Tată Ceresc, îmi pun mâinile peste sora noastră. În
Numele lui Isus Cristos, fie ca ea să fie vindecată. Amin.

Nu te îndoi. Du-te, crezând.
Toate păcatele mărturisite, eşti pregătit pentru vindecare?

220 Dragă Tată Ceresc, mă rog ca Tu să-l vindeci pe fratele
nostru, să-l faci bine. Admite aceasta, Tată. Îmi pun mâinile
peste el, în acest scop, în Numele lui Isus Cristos. Amin.

Dumnezeu să te binecuvânteze. Eu cred asta din toată inima.
Crezi acum, soră? Toate păcatele sunt mărturisite şi eşti

pregătită pentru vindecare?
Dragă Dumnezeule, îmi pun mâinile peste sora, în Numele

lui Isus Cristos, fie ca ea să fie vindecată spre slava Ta. Amin.
221 Acum doar de multe ori aşa, doar o atingere, aşa cum a
spus Isus, „Aceste semne îi vor însoţi pe cei ce cred. Dacă îşi
vor pune mâinile peste bolnavi.” Eu am început să observ, în
adunări, că asta are efect cu cincizeci la sută mai mult decât
atunci când îi chemi pe oameni în rând, să ai discernământ,
pentru că ajungi doar la câţiva. Şi, în acest fel, sunt mult mai
mulţi care se vindecă.
222 Ai mărturisit toate păcatele tale de necredinţă şi fiecare
lucru? Crezi acum că vei fi vindecată? [Sora spune, „Da, şi
eliberată.”—Ed.]

DragăDumnezeule, mă rog ca Tu să o vindeci pe sora noastră
în timp ce eu îi iau mâinile şi cer în Numele lui Isus Cristos
vindecarea ei. Amin.

Dumnezeu să te binecuvânteze, soră.
Crezi acum? [Sora spune, „Da.”—Ed.] Toate păcatele sunt

mărturisite? [„Da.”]
Dragă Dumnezeule, îmi pun mâinile peste sora noastră, în

Numele lui Isus Cristos, pentru vindecarea ei. Amin.
Dumnezeu să te binecuvânteze, soră.
Pare un lucru foarte mic, dar este Dumnezeu Cel care l-a

făgăduit.
Păcatele sunt mărturisite?
DragăDumnezeule, mă rog ca Tu să o vindeci pe această soră

a noastră. În timp ce îmi pun mâinile peste ea în Numele lui Isus
Cristos, fie ca ea să meargă şi să fie bine. Amin.

Păcatele sunt mărturisite?
Dragă Dumnezeule, mă rog ca Tu să o vindeci pe sora

noastră, în timp ce eu pun mâinile peste ea, în Numele lui Isus
Cristos. Amin.

Acum, în timp ce tu vi cu mecanica, fie ca aceasta să exercite
dinamica, va funcţiona.
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Păcatele sunt mărturisite? [Sora răspunde—Ed.] Eşti
pregătită.

Dragă Dumnezeule, mă rog ca Tu să o vindeci şi să o faci
bine, în Numele lui Isus Cristos. Amin.

Dumnezeu să te binecuvânteze, soră.
Toate păcatele mărturisite? [Sora spune, „Fiecare

lucru.”—Ed.]
Dragă Dumnezeule, în timp ce această femeie mă priveşte în

ochi, eu cred asta. Mă rog ca Tu să o vindeci, în Numele lui Isus.
223 Tudoar o aduci pe ea, aşa-i, soră? Tu doar o aduci pe ea? Bine.
Crezi, soră, că Dumnezeu te va face bine? [Sora spune, „Eu cred
că Dumnezeu ar putea să-mi redea vederea.”—Ed.] Dumnezeu să
te binecuvânteze.
224 Tată Ceresc, Tu eşti întotdeauna milostiv cu cei orbi, şi cu
cei nevoiaşi. Acum ele au văzut ce ai făcut Tu în seara aceasta.
Astfel noi credem, Doamne, că acest mare ultim semn se mişcă
în mijlocul nostru acum. Eu cer ca vederea acestei femei oarbe
să vină la ea, în Numele lui Isus Cristos. Amin.

Acum, fă-ne un raport. Raportează asta.
[O soră vorbeşte cu Fratele Branham—Ed.] Oh, da, crezi că

Dumnezeu te va vindeca? [„Aleluia!”]
Dragă Tată Ceresc îmi pun mâinile peste sora noastră şi îţi

cer ca Tu să o vindeci, în Numele lui Isus Cristos. Amin.
Dumnezeu să te binecuvânteze, soră. Să ne spui cum—cum te

vei simţi.
Crezi, soră? [Sora spune, „Da, cred.”—Ed.]
ODragă TatăCeresc,mă rog pentru sora noastră, nădăjduind

că Tu o vei vindeca acum. Îmi pun mâinile peste ea, în Numele
lui Isus Cristos.

Acum crede. Exact. Doar du-te, crezând.
Crezi, frate? [Fratele spune, „Da.”—Ed.] Toate păcatele

mărturisite?
Dragă Dumnezeule, mă rog ca Tu să-l vindeci pe fratele

nostru şi să-l faci bine, în Numele lui Isus Cristos. Amin.
Crezi, soră?

225 O Dumnezeule, mă rog ca, în Numele lui Isus Cristos, cu
umilinţă, în dulceaţa şi blândeţea acestui moment, fie ca Duhul
Sfânt să o facă bine pe această femeie. [Sora spune, „Şi mă rog,
mă rog pentru fiul meu. Nu l-am văzut de douăzeci de ani.”—Ed.]
Mă rog ca Dumnezeu să ţi-l trimită pe fiul tău, soră, dragă.
Dumnezeu să te binecuvânteze.

Dragă Tată, mă rog pentru sora noastră aici. În dulceaţa
Duhului Sfânt, fie ca El să vină acum şi să o vindece pe sora
noastră, în Numele lui Isus. Amin.
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Te binecuvântez, soră.
Dragă Dumnezeule, mă rog pentru fratele meu, în timp ce el

stă aici şi eu punmâinile peste el, şi cer vindecarea lui, în Numele
lui Isus.

Te binecuvântez, fratele meu. În regulă.
Băieţelul?
Dragă Dumnezeule, punând mâinile peste micuţ, eu îl

binecuvântez în Numele lui Isus Cristos, pentru vindecarea lui.
Crezi acum, soră? [Sora spune, „Da.”—Ed.] Vrei să se facă

rugăciune şi pentru tine?
226 Dragă Dumnezeule, mă rog pentru ea, în timp ce îmi pun
mâinile peste ea. Acum, aceasta este însărcinarea Ta, este ce ai
spus să facem, „Aceste semne îi vor însoţi pe cei ce cred. Dacă îşi
vor pune mâinile peste bolnavi, ei se vor însănătoşi.” Tu ai spus,
Doamne. Amin.

Acum, El a spus asta, nu-i aşa? Trebuie să fie aşa, soră.
DragăDumnezeule, mă rog ca Tu să o vindeci pe sora noastră

şi să o faci bine, în Numele lui Isus Cristos. Amin. Dumnezeu să
te binecuvânteze, soră.

Tu ai venit crezând, soră?
227 Dragă Tată Ceresc, cer binecuvântările Tale peste sora
noastră, supunându-ne doar la ce ai spus să facem. Ai spus,
„Aceste semne îi vor însoţi pe cei ce cred. Dacă îşi vor pune
mâinile peste bolnavi,” Ai spus că, „ei se vor însănătoşi.”
228 Pot să mă opresc aici puţin, să spun referitor la asta, doar ca
să-i las pe oameni să se odihnească o clipă, doar o clipă. Odată,
un critic mi-a spus, că asta nu este aşa. Dar, vedeţi, El a spus,
„Aceste semne vor însoţi.”
229 Aţi auzit Mesajul meu despre Procesul, dându-l în judecată
pe Isus. Vedeţi, El i-a spus lui Noe, „Va ploua.” Nu a plouat
timp de o sută douăzeci de ani, dar a plouat oricum. I-a spus lui
Abraham că va avea un fiu de la Sarah. S-a împlinit cu douăzeci
şi cinci de ani mai târziu. El nu a spus când. A spus că ei vor avea
fiul. Douăzeci şi cinci de ani mai târziu, s-a întâmplat. Vedeţi, El
nu a spus când.
230 El a spus, „Rugăciunea de credinţă va mântui pe bolnav.
Dumnezeu îi va ridica. Dacă îşi vor pune mâinile peste bolnavi,
ei se vor însănătoşi.” Este ceea ce a spus El? Nu a spus că imediat
vor sări în sus şi se vor vindeca. El a spus, „Se vor însănătoşi.”
Vedeţi, aceasta este făgăduinţa Lui. Iată ce credem noi.

Vino, soră. Crezi că este adevărat? [Sora spune, „Da,
cred.”—Ed.] Atunci este cu neputinţă să fi reţinută de la a fi
vindecată.

Îmi punmâinile peste sora, în Numele lui Isus Cristos, pentru
vindecarea ei. Amin.
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Crezi, soră? [Sora spune, „Da.”—Ed.] Toate păcatele
mărturisite, şi pregătită?

Dragă Dumnezeule, îmi pun mâinile peste sora, în supunere
faţă de porunca Ta, şi cer vindecarea ei, înNumele lui Isus. Amin.
231 Vreau ca voi pentru care se face rugăciune, vreau să îmi faceţi
o favoare. Vreau să raportaţi, înainte ca aceste adunări să se
termine, ce se întâmplă; şi să lăsaţi audienţa, ceilalţi oameni, să
vadă ce are loc cu adevărat. Poate mâine, ziua următoare, sau
când, voi doar urmăriţi ce se va întâmpla.
232 Corespondenţa mea a demonstrat că este—este atât de diferit
decât să-i las doar să încerce, să-şi testeze propria lor credinţă.
Pentru că, Isus a spus, „Îşi pun mâinile peste ei. Îşi pun mâinile
peste ei şi ei se vor însănătoşi.” Acum înţelegeţi ce a spus El.
El nu a spus că ei vor sări sus şi vor alerga dintr-o parte în
alta a camerei. Ar fi putea face asta. Dar El a spus, „Ei se vor
însănătoşi.” Este asta ce a spus El? Asta a spus. Asta-i ce cred.
Şi El este aici acum, Acela care a spus că Cuvântul este aici ca
să facă aşa.

Crezi, domnule? [Fratele spune, „Amin.”—Ed.]
Dragă Tată Ceresc, pe baza mărturisirii credinţei lui şi

crezând, îmi pun mâinile peste el, în Numele lui Isus Cristos,
pentru vindecarea lui.

Dragă Dumnezeule, îmi pun mâinile peste această femeie, în
Numele lui Isus Cristos, pentru vindecarea ei. Bine.

Dragă Tată, îmi pun mâinile peste această femeie, în Numele
lui Isus Cristos, pentru vindecarea ei. Tu ai spus, „Ea se va
însănătoşi.”

Eşti pregătită pentru vindecare, soră?
Dragă Dumnezeule, îmi pun mâinile peste ea, în Numele lui

Isus Cristos, ca Tu să o vindeci.
Bine, soră, dragă, totul pregătit pentru vindecare? Acum

credinţa ta a fost îndeplinită, crezi că vei fi bine?
233 Şi, Dumnezeule, îmi pun mâinile peste ea, în ascultare de
porunca Ta, „În toată lumea, la fiecare făptură.” Îmi punmâinile
peste ea, în Numele lui Isus, pentru vindecarea ei.

Dragă Dumnezeule, îmi pun mâinile peste fratele meu, în
Numele lui Isus Cristos, pentru vindecarea lui.

Dragă Dumnezeule, îmi pun mâinile peste sora mea, în
Numele lui Isus Cristos, pentru vindecarea ei.

[Spaţiu gol pe bandă—Ed.]…merg pe culoar. Chiar nu am
vrut să vă obosesc. Tu vei fi bine dacă vei crede asta acum.

Dragă Dumnezeule, mă rog să o vindeci pe sora mea, în
Numele lui Isus Cristos. Amin.
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[Spaţiu gol pe bandă—Ed.]…să mă ajute să mă rog pentru
aceşti oameni.
234 Acum avem câteva batiste aici, şi aşa mai departe, aici, peste
care să ne rugăm. Şi vreau să continuaţi să vă rugaţi cu mine
acum, acum, aceste pacheţelemici, acum. Ştiu că asta sună foarte
ciudat pentru oameni să se facă rugăciune pentru un lucru aşa
de mic. Dar dacă doar aţi putea să veniţi în biroul meu, odată,
şi doar ca să vedeţi. Dacă am fi păstrat mărturiile în toţi aceşti
ani, eu cred că nu ar fi încăput pe această platformă, câţi au
fost vindecaţi doar trimiţând aceste pânze de rugăciune în felul
acesta, milioane de ele, în jurul şi în jurul lumii. Acum, ştiţi ce
este—ce este?

Cineva să ia acea batistă de acolo pentru acel—acel tânăr…
Vei recunoaşte batista ta, nu-i aşa, frate? Bine.
235 Şi eu am văzut copii mici, infirmi vindecaţi. Şi vedeţi, ce
este, este doar un punct de contact, cum obişnuia să spună Oral
Roberts. Este doar un punct de contact. Ne rugăm. Acum, noi
nu facem asta de la noi, facem lucrul acesta pentru că Biblia ne
însărcinează să îl facem. Noi toţi ştim că asta e adevărat.
236 Acum, suntmulţi oameni care ung batiste, şi aşamai departe.
Păi, acum, noi credem că aceea este în regulă, desigur, dar dacă
noi doar…Biblia nu a spus că ei au „uns” batiste.
237 „Dar ei au luat basmale de pe trupul lui Pavel.” Acum
înţelegeţi despre ce vorbeam? Acum, ce au văzut ei, acea putere
dătătoare de viaţă care era în Pavel, pentru că ei ştiau că el era
slujitorul lui Dumnezeu. Ştiau că Dumnezeu era în el. Ştiau că
tot ce atingea el era binecuvântat. Câţi înţeleg asta? Spuneţi,
„Amin.” [Adunarea spune, „Amin.”—Ed.]
238 Ştiţi, eu cred că Pavel a fost foarte Scriptural în ceea ce a
făcut. Nu credeţi? Vreţi să vă spun de unde cred eu că a avut
el ideea să facă asta? [Cineva spune, „De la Elisei.”—Ed.] De la
Elisei, este corect. Vedeţi, Ilie a spus, „Ia acest toiag şi du-te
şi pune-l peste copil.” Şi profetul a trimis toiagul pentru că el
ştia că tot ce atingea el era binecuvântat. El îşi cunoştea poziţia.
El…dacă putea doar să o facă pe femeie să creadă acelaşi lucru.

Deci vedeţi, acum, Biblia nici măcar nu a spus, „Se vor ruga
pentru bolnavi.” A spus, „Îşi vor pune mâinile peste bolnavi.”
239 Acumdoar gândiţi-vă, că oamenii vedeau, în apostolul Petru,
Prezenţa luiDumnezeumanifestată în acest om, încât ei—ei chiar
îi puneau pe oameni în umbra lui, şi se vindecau. Câţi ştiu că
asta este Scriptural? Este tot la fel de Scriptural ca Ioan 3:16.
Vedeţi, este tot Cuvântul lui Dumnezeu. Acum, oamenii, voi ştiţi
că umbra acelui om nu i-a vindecat pe oameni.
240 Dar, ascultaţi, dacă puterea lui Dumnezeu era peste acel
profet, la ani şi ani după ce el a murit, într-atât că un om mort
a fost aruncat peste trupul lui, oasele lui. Trupul nici măcar nu
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era acolo; oasele erau acolo. Şi Prezenţa lui Dumnezeu era peste
acele oase, încât acel mort a înviat.
241 Acum nu ştiţi că acelaşi Dumnezeu care a făcut toate
lucrurile acelea este chiar aici în seara aceasta? Pentru—pentru
mine, eu cred că noi ar trebui să fim cei mai fericiţi oameni din
toată lumea. Doar gândiţi-vă la asta.
242 Eu—eu sper că nu am dat impresia audienţei mele să creadă
că este ceva ce fac eu însumi. Voi—voi ştiţi mai bine de atât. Eu,
eu sunt fratele vostru, vedeţi, şi eu sunt doar fratele vostru.
243 Dar eu ştiu, eu ştiu asta, că Dumnezeu este aici. Şi ştiu că
El ne-a dat ceva, ce nu putem explica, decât prin Cuvântul lui
Dumnezeu, care spune că ar trebui să fie aici în timpul acesta.
Aşadar, asta ne dă şi identificarea să ştim că noi trăim în zilele
din urmă.Ne dă identificare să ştim că aceşti oameni, aceşti aleşi,
aleşii, chemaţi afară, predestinaţi…
244 Acum, acela-i un cuvânt mare, predestinat, dar noi toţi ştim
că este adevărul. Ştim în mod absolut că infinitul Dumnezeu a
predestinat toate lucrurile prin cunoştinţa mai dinainte, înainte
de întemeierea lumii, chiar şi Mielul a fost ucis; şi fiecare nume
care va fi vreodată în Carte, a fost pus în Carte înainte ca, Cartea
să fie scrisă vreodată. Acum câţi ştiu că asta este adevărat?
245 Şi Isus a venit să—să răscumpere pe aceia care erau în Carte.
În Biblie, Mielul a venit din spatele cortinei, şi a luat Cartea şi a
deschis Peceţile cu care a fost pecetluită, pentru că El a venit ca
să pretindă tot ce El a răscumpărat. El este Mijlocitorul acum,
un Mijlocitor care mijloceşte pentru cei pe care i-a răscumpărat.
Toţi cei al căror nume a fost scris în Cartea Vieţii Mielului, sunt
răscumpăraţi.
246 Aşa cum am făcut o mică afirmaţie rudimentară seara
trecută…Eu aştept ca…toate aceste batiste de aici. Nu încerc
doar să predic din nou, dar am spus că acolo era o mică
afirmaţie…Sper că asta nu sună profanator, vedeţi. Dar ca
fermierul care a pus găina la clocit, şi nu avea destule ouă, aşa
că a luat un ou de vultur, şi l-a pus sub găină şi ea a clocit un
vultur. Şi el era un ins foarte ciudat printre toţi puii, pentru că
ei nu vedeau lucrurile la fel. Dar asta e tot ce văzuse el vreodată,
era găina. Auzea doar un singur glas, care nu semăna cu glasul
lui. Şi nici el nu putea să facă un sunet ca şi găina sau ca şi puii.
El nu le aprecia alimentaţia lor, pentru că mâncau din ogradă.
El era oarecum deosebit, însă el nu ştia care era diferenţa.
247 Şi apoi într-o zi, acolo era mama vultur care ştia că ea a ouat
atâtea ouă. Şi unul dintre aceste ouă, care trebuia să fie fiul ei,
lipsea. Astfel ea s-a dus să-l caute, şi l-a găsit în ogradă. Şi ea a
strigat. Şi când ea a strigat, vulturaşul a cunoscut glasul mamei.
Cum a spus Isus, „Oile Mele cunosc Glasul Meu.”
248 Mă gândesc, că seara trecută, când am văzut acel grup de
Baptişti, Prezbiterieni, şi câţi alţii, că ei poate au fost scoşi de sub
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o găină. Scuză-mă, frate, înţelegi. Dar Mama ştia că Ea îşi avea
dragii Ei acolo afară pe undeva. Astfel acei oameni care stăteau
acolo, fără să discute despre hrana care au primit-o de la mama
cloşcă, şi aşa mai departe, dar acum ei sunt vulturi, vedeţi, ei
zboară pentru hrana lor. Vedeţi?
249 Şi eu cred că biserica este ceva ca o scenă care am văzut-o nu
de mult, venind din Tucson, sau din—din Phoenix, mergând spre
Tucson. Am văzut o privelişte misterioasă. Şi cumva mi-a frânt
inima, să văd ce a avut loc, cum…un şoim, care cândva zbura
în aer, un frate al vulturului, care este un simbol al bisericii.

Şi Iehova este Vulturul. El i-a chemat pe profeţii Săi
„vulturi.” El S-a numit pe Sine, Iehova, „Vultur.”
250 Dar acest şoim şi-a pierdut de mult identificarea, pentru că
nu mai zboară în aer şi nu îşi mai vânează hrana aşa cum ar
trebui. Ci stă pe firele de telefon şi acţionează ca un necrofag.
El—el caută după iepuri morţi pe care maşinile i-au ucis, şi
el şi corbii se duc acolo şi mănâncă împreună. El saltă ca un
corb, în loc să meargă cum ar trebui să meargă. El şi-a pierdut
identificarea.
251 Şi eu spun asta cu toată dragostea evlavioasă şi respect,
biserica şi-a pierdut de mult identificarea ei ca o soră vultur.
Stă degeaba. În loc să cerceteze în Cuvânt şi să afle dacă aceste
lucruri sunt corecte, ea aşteaptă după o grămadă de literatură de
şcoală Duminicală care a fost făcută de un grup de intelectuali
pe undeva, un iepure mort care a fost ucis altundeva. Sare ca un
corb! Dumnezeu să ne ajute să zburăm departe de asta.

Aceste făgăduinţe sunt adevărate. Nu ce a spus cineva despre
Asta, ci ce a spus Dumnezeu despre acestea! Sunt adevărate.
Sunt aşa de bucuros să fiu asociat cu vulturii.

Să ne rugăm împreună pentru bolnavii noştri.
252 Dragă Tată Ceresc, este afirmat în Biblie că ei luau de
pe trupul lui Pavel, basmale şi şorţuri, şi ieşeau demonii din
oameni, şi duhurile necurate îi părăseau. Acum, Tată, eu stau
aici asupra acestor batiste, care reprezintă fiecare persoană care
este prezentă. Este Trupul lui Cristos, noi împreună. Declarăm,
prin har şi dragoste, că suntem aici ca să reprezentăm Mireasa
Lui, şi crezând, asociaţi cu El în Împărăţia Lui. Şi ştim că noi nu
suntem Sfântul Pavel, dar ştim că Tu încă eşti Isus.
253 Şi ne rugăm ca Tu să onorezi credinţa acestor oameni. Dacă
ei ar fi trăit în trecut pe vremea lui Pavel, ei ar fi auzit aceeaşi
Evanghelie, ar fi văzut aceleaşi lucruri. De aceea, ei sunt acelaşi
tip de oameni. Tu eşti acelaşi Dumnezeu. Astfel mă rog, Dragă
Dumnezeule, ca Tu să le onorezi credinţa, aşa cum ai onorat pe
cei din zilele Bibliei. Şi fie ca fiecare putere demonică, fiecare
boală, fiecare suferinţă, care îi leagă pe oamenii care reprezintă
aceste batiste şi pacheţele, fie ca acea putere rea a bolii să-i
părăsească.
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254 Se spune, că odată Israel mergea în împlinirea datoriei, spre
o ţară făgăduită. Şi chiar la postul de datorie, vrăjmaşul a venit
şi i-a înghesuit într-un colţ, şi Marea Roşie i-a întrerupt de la
datorie, şi din călătoria lor. Şi Dumnezeu a privit în jos din
ceruri, prin Stâlpul de Foc, şi marea s-a speriat. Şi-a rostogolit
valurile înapoi, pentru că valurile lui Dumnezeu erau pe fundul
mării. Şi-a făcut o cale pentru copiii Lui, care mergeau în linia
de supunere.
255 Acum, Dumnezeule, dacă Marea Roşie s-a speriat, şi şi-a
rostogolit înapoi valurile, şi-a retras apele, şi a făcut loc la copiii
călători care umblau în ascultare; Dragă Dumnezeule, în seara
asta, priveşte în jos prin Sângele Fiului Tău, Isus, Care a făcut
făgăduinţa. Şi când aceste batiste sunt puse pe trupurile bolnave
ale oamenilor, fie ca ochii lui Dumnezeu să privească, şi fie ca
acea boală, acel diavol, să se sperie şi să se îndepărteze. Şi fie ca
oamenii să continue călătoria spre Ţara făgăduită, cu sănătate
bună şi tărie. Aşa cum a călătorit Israel prin pustie, acolo nu era
nicio persoană neputincioasă în mijlocul lor, la celălalt capăt.
Fie ca lucrul acesta să le fie acordat acestor oameni, Tată, căci
noi trimitem aceste batiste, în Numele lui Isus Cristos. Amin.
256 Dumnezeu să vă binecuvânteze, pe fiecare. În timp ce vă luaţi
batistele acum, credeţi din toată inima. Credeţi că Dumnezeu
aude asta? Vedeţi? Eu—eu vreau să spun asta. Să nu, să nu vă
îndoiţi, niciun pic. Vedeţi, poate părea foarte ciudat. Scuzaţi-mă,
doar unminut. Nu vă îndoiţi, niciun pic. Ci credeţi acum că, ceea
ce am cerut, Dumnezeu ne dă.
257 Credeţi că acesta este Dumnezeu aici, care vă cunoaşte taina
inimii? Ştiţi şi credeţi că acesta este Dumnezeu? Acum doar
puneţi-vă asta în minte acum, nu poate fi nimic altceva. Vedeţi?
258 Acum, şi dacă ar fi o zi măreaţă de mâine, cu mulţi ani în
urmă acest lucru va fi istorie. Şi când oamenii, în anii care vor
veni, dacă va fi să fie aşa, vor veni şi vor spune, „Ei bine, dacă aş
fi trăit atunci, dacă aş fi văzut asta făcându-se, băiete, asta e tot
ce ar fi trebuit să ştiu. Aş fi crezut chiar atunci!” Vedeţi, acelaşi
lucru care îl credeţi şi voi, dacă aţi fi fost acolo în trecut când El
a făcut-o atunci! Amintiţi-vă, este încă El. Este Viaţa Lui în voi.
Dumnezeu să vă binecuvânteze. 
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